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Protokół nr 141/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 15 czerwca 2022 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - Przewodniczący Zarządu Powiatu  

2. Pan Krzysztof Dziuba - Wicestarosta Wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

          

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Beata Korczewska  - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 

4. Pani Patrycja Świtalska  - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw   

        Społecznych Starostwa Powiatowego    

        w Wieluniu 

5. Pani Anetta Nowaczyk  - kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej  

        w Wieluniu (WTZ) 

6. Pani Danuta Nowakowska  - księgowa w Stowarzyszeniu Integracyjnym   

        Działającym na Rzecz Osób   

        Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  

        „TACY SAMI” w Wieluniu 
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7. Pan Waldemar Kluska   - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

        Działającego na Rzecz Osób   

        Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  

        „TACY SAMI” w Wieluniu 

8. Pan Wojciech Panek   - Inspektor Biura Ochrony Informacji  

        i Bezpieczeństwa w Starostwie  

        Powiatowym w Wieluniu 

9. Pan Adam Czerwiński   - z-ca Komendanta Powiatowego Policji  

        w Wieluniu (KPP) 

10. Pani Barbara Sułkowska  - Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny  

         w Wieluniu  

11. Pani Anna Freus    - p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego   

        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

        (SP ZOZ) 

12. Pan Bartłomiej Panek   - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu 

        Dróg w Wieluniu (PZD) 

13. Pan Maciej Bryś    - naczelnik Wydziału Komunikacji, 

         Transportu i Dróg Starostwa Powiatowego  

          w Wieluniu 

14. Pani Justyna Kałuziak  - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

        Kartografii, Katastru i Gospodarki   

        Nieruchomościami Starostwa Powiatowego    

        w Wieluniu 

15. Pani Arleta Dobkowska  - naczelnik Wydziału Architektury  

        i Budownictwa Starostwa Powiatowego  

          w Wieluniu 

 

 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 
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Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CXLI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji „Powiatowego programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych  

w powiecie wieluńskim na lata 2014-2021” za rok 2021 - temat sesyjny. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu, w tym: 

sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej  

– z realizacji zadań „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 

2021-2023” oraz „Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy  

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Powiecie Wieluńskim  

na lata 2021-2025” w 2021 roku - temat sesyjny.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji „Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych  

w Powiecie Wieluńskim na lata 2014-2021” w 2021 r. - temat sesyjny. 

8. Zapoznanie z oceną i sprawozdaniem z działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Olewinie za 2021 r.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Powiatowego 

programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych w powiecie wieluńskim  

na lata 2022-2030”.  

10. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu w sprawie podpisania umowy przez powiat wieluński  

ze Stowarzyszeniem Integracyjnym Działającym Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” w Wieluniu o dofinansowanie 

kosztów utworzenia i działalności WTZ prowadzonego przez Stowarzyszenie.  
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11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia konkursu 

na realizację zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego z zakresu ustawy  

o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej 

w 2022 roku.  

12. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu o rozważenie 

możliwości przekazania środków finansowych na zakup samochodu służbowego 

oznakowanego bądź nieoznakowanego.  

13. Przyjęcie informacji Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Wieluniu o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego na terenie powiatu wieluńskiego w 2021 r. - temat 

sesyjny.  

14. Analiza korekty sprawozdania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego za okres od 01.01.  

do 31.12.2021 r., sporządzonej po badaniu sprawozdania finansowego  

za 2021 r. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu za 2021 r. - temat sesyjny. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie dokonania oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Wieluniu – temat sesyjny.  

17. Analiza korekty sprawozdania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego za okres od 01.01.  

do 31.03.2022 r.  

18. Rozpatrzenie prośby p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o wydłużenie terminu na złożenie informacji o poziomie 

zobowiązań i należności według stanu na dzień 30.04.2022 r. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia konkursu 

na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Wieluniu.  
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20. Zapoznanie z uchwałą Nr XLI/242/22 Rady Gminy Ostrówek z dnia 24.05.2022 r. 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Ostrówek na 2022 r. z zabezpieczonymi 

środkami na opracowanie dokumentacji technicznej na zadanie pn. Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 4537E Nietuszyna-Wieluń na odcinku od miejscowości 

Skrzynno (od skrzyżowania z drogą gminną nr 117405E) do skrzyżowania  

z drogą krajową nr 45 w m. Ostrówek.  

21. Zaakceptowanie projektu pisma skierowanego do Wójta Gminy Biała  

o zabezpieczenie środków na zadanie pn. „Remont drogi powiatowej Nr 4502E 

odc. Wiktorów-Naramice”.  

22. Rozpatrzenie wniosku Sołtysa wsi Dąbrowa w sprawie wykonania przebudowy 

drogi powiatowej Nr 4508E w m. Dąbrowa ul. Wolności.  

23. Zapoznanie z informacją Komisji ds. Bezpieczeństwa i Organizacji Ruchu 

Drogowego Starosty Wieluńskiego o możliwości usytuowania przejścia  

dla pieszych w pasie drogi powiatowej Nr 4510E na ul. Joanny Żubr w rejonie 

skrzyżowania z DK 45 ul. Śląska w Wieluniu - kontynuacja sprawy z CXXXVIII 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 25.04.2022 r.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przeznaczenia  

do sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

Dąbrowa, gmina Wieluń – kontynuacja sprawy z CXXXIX posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 16.05.2022 r.  

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów  

w obszarze Starego Miasta w Wieluniu.  

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 

Wieluńskiego za rok 2021 - temat sesyjny.  

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Ostrówek na realizację zadania pn.: „Remont 

(odnowa) drogi powiatowej nr 4537E od DK 45-Okalew” realizowanego w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 
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29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie emisji obligacji oraz określenia 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

31. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

32. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

33. Sprawy bieżące. 

34. Wolne wnioski. 

35. Zamknięcie CXLI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXLI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXLI 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.    

      

   

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że na 5 członków Zarządu Powiatu obecnych jest 5 członków Zarządu. Wobec 

powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą.  
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Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że członkowie otrzymali proponowany porządek obrad. Zapytał, czy są jakieś 

propozycje do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

porządku obrad. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXLI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji „Powiatowego programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych  

w powiecie wieluńskim na lata 2014-2021” za rok 2021 - temat sesyjny. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu, w tym: 

sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej  

– z realizacji zadań „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 

2021-2023” oraz „Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy  

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Powiecie Wieluńskim  

na lata 2021-2025” w 2021 roku - temat sesyjny.  
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7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji „Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych  

w Powiecie Wieluńskim na lata 2014-2021” w 2021 r. - temat sesyjny. 

8. Zapoznanie z oceną i sprawozdaniem z działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Olewinie za 2021 r.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Powiatowego 

programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych w powiecie wieluńskim  

na lata 2022-2030”.  

10. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu w sprawie podpisania umowy przez powiat wieluński  

ze Stowarzyszeniem Integracyjnym Działającym Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” w Wieluniu o dofinansowanie 

kosztów utworzenia i działalności WTZ prowadzonego przez Stowarzyszenie.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia konkursu 

na realizację zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego z zakresu ustawy  

o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej 

w 2022 roku.  

12. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu o rozważenie 

możliwości przekazania środków finansowych na zakup samochodu służbowego 

oznakowanego bądź nieoznakowanego.  

13. Przyjęcie informacji Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Wieluniu o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego na terenie powiatu wieluńskiego w 2021 r. - temat 

sesyjny.  

14. Analiza korekty sprawozdania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego za okres od 01.01.  

do 31.12.2021 r., sporządzonej po badaniu sprawozdania finansowego  

za 2021 r. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu za 2021 r. - temat sesyjny. 
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16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie dokonania oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Wieluniu – temat sesyjny.  

17. Analiza korekty sprawozdania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego za okres od 01.01.  

do 31.03.2022 r.  

18. Rozpatrzenie prośby p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o wydłużenie terminu na złożenie informacji o poziomie 

zobowiązań i należności według stanu na dzień 30.04.2022 r. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia konkursu 

na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Wieluniu.  

20. Zapoznanie z uchwałą Nr XLI/242/22 Rady Gminy Ostrówek z dnia 24.05.2022 r. 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Ostrówek na 2022 r. z zabezpieczonymi 

środkami na opracowanie dokumentacji technicznej na zadanie pn. Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 4537E Nietuszyna-Wieluń na odcinku od miejscowości 

Skrzynno (od skrzyżowania z drogą gminną nr 117405E) do skrzyżowania  

z drogą krajową nr 45 w m. Ostrówek.  

21. Zaakceptowanie projektu pisma skierowanego do Wójta Gminy Biała  

o zabezpieczenie środków na zadanie pn. „Remont drogi powiatowej Nr 4502E 

odc. Wiktorów-Naramice”.  

22. Rozpatrzenie wniosku Sołtysa wsi Dąbrowa w sprawie wykonania przebudowy 

drogi powiatowej Nr 4508E w m. Dąbrowa ul. Wolności.  

23. Zapoznanie z informacją Komisji ds. Bezpieczeństwa i Organizacji Ruchu 

Drogowego Starosty Wieluńskiego o możliwości usytuowania przejścia  

dla pieszych w pasie drogi powiatowej Nr 4510E na ul. Joanny Żubr w rejonie 

skrzyżowania z DK 45 ul. Śląska w Wieluniu - kontynuacja sprawy z CXXXVIII 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 25.04.2022 r.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przeznaczenia  

do sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

Dąbrowa, gmina Wieluń – kontynuacja sprawy z CXXXIX posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 16.05.2022 r.  
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25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów  

w obszarze Starego Miasta w Wieluniu.  

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 

Wieluńskiego za rok 2021 - temat sesyjny.  

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Ostrówek na realizację zadania pn.: „Remont 

(odnowa) drogi powiatowej nr 4537E od DK 45-Okalew” realizowanego w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie emisji obligacji oraz określenia 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

31. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

32. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

33. Sprawy bieżące. 

34. Wolne wnioski. 

35. Zamknięcie CXLI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CXL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do treści protokołu. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołu  

nr 140 z CXL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 140/22 z CXL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji „Powiatowego programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych 

w powiecie wieluńskim na lata 2014-2021” za rok 2021 - temat sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Beatę 

Korczewską dyrektora PCPR w Wieluniu oraz panią Patrycję Świtalską kierownika 

Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych. Poprosił panią dyrektor o zabranie głosu. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu omówiła krótko 

przedmiotową sprawę. Poprosiła o zadawanie ewentualnych pytań.     

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że z jego 

obserwacji wynika, że zmienia się program, częściowo jest realizowany ze względu 

na środki jakie posiadamy. Otworzył dyskusję. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest 

„za” podjęciem uchwały.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 890/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Powiatowego programu działań  

na rzecz osób niepełnosprawnych w powiecie wieluńskim na lata 2014-2021” za rok 

2021 - temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 890/22 stanowi załącznik do protokołu. 

  

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu, w tym: 

sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej  

– z realizacji zadań „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 

2021-2023” oraz „Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy  

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Powiecie Wieluńskim  

na lata 2021-2025” w 2021 roku - temat sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował panią 

dyrektor o terminie sesji. Dodał, że rozumie, że wszystkie rzeczy, które pojawiły się  

w trakcie analizy zostały uwzględnione.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu poprosił o kilka minut przerwy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się i ogłosił 

10 minut przerwy.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 10 minut przerwy 

w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym 5 

osobowym składzie.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał wszystkich 

po przerwie spowodowanej sprawami technicznymi. Stwierdził prawomocność obrad 

– na 5 członków Zarządu obecni są wszyscy członkowie. Otworzył dyskusję. Udzielił 

głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy z tej nieodpłatnej 

pomocy są jakieś nowe ulotki, czy na razie nic takiego nie ma. Zasugerował, żeby 

dodatkowo w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie je wyłożyć.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że są dodając, że otrzymują je na początku roku  

i przesyłają do jednostek, z reguły tam gdzie jest dużo osób z zewnątrz.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu nadmienił, że miał pytanie,  

na które już otrzymał wyjaśnienia, a mianowicie, że zasiłki wychowawcze wszystko 

jest przekazane do ZUS, a ewentualnie tylko dla Ukraińców gdyby takie przypadki 

zaszły, to wtedy gdyby jakaś piecza zastępcza, to wówczas my wypłacamy przez 

PCPR zasiłki wychowawcze.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu przekazała,  

że w przypadku tylko gdyby to były dzieci z Ukrainy, które przebywały w pieczy 

zastępczej na terenie Ukrainy albo w placówce, albo w rodzinie, to wtedy starosta 

wypłaca świadczenie 500+. To jest jedyny przypadek, kiedy jest to poza ZUS-em. 

Pokreśliła, że na ten moment nie mają takich dzieci.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do ośrodka 

interwencji kryzysowej, który w tamtym toku został przekształcony na punkt informacji 

kryzysowej i teraz ogłaszamy konkurs na wykonanie tego zadania. Zapytał jakie  

są szanse, bo to jest dla nas oszczędność kilkunastu, czy kilkudziesięciu tysięcy 

złotych, bo jak patrzył na ośrodek mamy 15 tys. zł na konkurs, a chyba 40 tys. zł było  

na koszty związane z punktem informacji kryzysowej.   

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że punkt interwencji kryzysowej jest to miejsce gdzie się udziela poradnictwa 
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specjalistycznego dla ofiar sprawców przemocy i osób w kryzysie, natomiast ośrodek 

interwencji kryzysowej musi zapewniać miejsca noclegowe. Ponieważ nie mamy 

takiego miejsca musimy ogłosić konkurs na zlecenie takiego zadania, ponieważ 

obowiązkiem powiatu jest prowadzenie ośrodka interwencji kryzysowej z miejscami 

noclegowymi, czyli takim miejscami gdzie jest ofiara przemocy w rodzinie i ona jest 

tam umieszczana tymczasowo na czas złagodzenia sytuacji, maksymalnie chyba  

3 miesiące taka osoba w takim ośrodku może być i to jest obowiązkiem ustawowym 

powiatu, a ponieważ my takiego nie mamy, próbujemy zlecić. Konkursy są ogłaszane 

co roku, bo jest to obowiązek, ale do tej pory nikt się nie zgłaszał. Natomiast urząd 

wojewódzki, który też musi rozliczyć się ze swoich zadań, ciągle zwraca uwagę  

i musimy szukać miejsc noclegowych, czyli powinniśmy mieć podpisane 

porozumienie z jakąś jednostką, niekoniecznie na naszym terenie, która  

w przypadku, jeśli trafiłaby się taka osoba, która wymaga natychmiastowej pomocy 

jako powiat możemy ją tam skierować. Dlatego jest ten konkurs. Jeżeli taka osoba 

trafia do ośrodka interwencji kryzysowej to koszty pobytu tej osoby ponosi gmina,  

nie powiat, gmina płaci za każdą osobę ze swojego terenu, natomiast powiat musi 

mieć możliwość wskazania takiego ośrodka, po to jest ten konkurs i np. ościenne 

powiaty mają podpisane porozumienia z ośrodkami Caritasu, czy innych jednostek. 

Porozumienie polega na tym, że jak gdyby oni zabezpieczają na 3 czy 5 osób 

miejsca.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że cztery powiaty  

to mają: wieruszowski, kępiński, piotrkowski i Łódź.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak, dlatego większość zleca, zawiera porozumienia.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu jeżeli ogłoszony zostanie 

konkurs, zgłosi się jakiś ośrodek i będziemy mieć ośrodek interwencji kryzysowej, 

czyli miejsca noclegowe to zapytał, czy punkt interwencji kryzysowej dalej trzeba 

utrzymać.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu poinformowała,  

że tak, ponieważ punkt interwencji kryzysowej to jest tylko poradnictwo, które też 

musi powiat świadczyć, więc tutaj są porady prawne, itd. Tam jest osoba 

umieszczana tymczasowo w przypadku kryzysu i musi mieć zapewnione miejsce 

noclegowe.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że źle to rozumiał, 

ponieważ myślał, że ośrodek został przekształcony w punkt i jak zlecimy to wówczas 

nie będzie punktu.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu przekazała, że punkt 

nadal zostaje, bo to jest tylko i wyłącznie poradnictwo.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

dalszych pytań, zarządził glosowanie „za” podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 891/22 w sprawie przedłożenia  projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu, w tym: sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej 

pieczy zastępczej – z realizacji zadań „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej na lata 2021-2023” oraz „Powiatowego programu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Powiecie Wieluńskim 

na lata 2021-2025” w 2021 roku - temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 891/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia  

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji „Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych  

w Powiecie Wieluńskim na lata 2014-2021” w 2021 r. - temat sesyjny. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że są uwagi, 

żeby inaczej skanować.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przekazał, że już wyjaśniał  

tę sprawę i to nie jest źle zeskanowane tylko źle nadrukowane. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że wie,  

ale mówił już o tym kilka razy, czy mogliby dostawać materiały w wersji elektronicznej 

np. pdf, łatwiej by się czytało, ponieważ czasem jest tak zeskanowane, że nie widać 

niektórych rzeczy, wyszukać też się już nic nie da. Można plik złączyć z ramką, mniej 

miejsca zajmie to na dysku.   

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu podkreśliła,  

że postarają się robić to w innej formie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

dalszych głosów w dyskusji, zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 892/22 w sprawie przedłożenia  projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Powiatowej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych w Powiecie Wieluńskim na lata 2014-2021” w 2021 r.  

- temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 892/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 8 

Zapoznanie z oceną i sprawozdaniem z działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Olewinie za 2021 r.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Anettę 

Nowaczyk kierownika WTZ w Olewinie. Udzielił głosu pani kierownik.  

Pani Anetta Nowaczyk - kierownik WTZ w Olewinie podziękowała  

za możliwość utworzenia nowej grupy. Zauważyła, że zadziały się fajne rzeczy, jeśli 

chodzi o uczestników, tzw. starych i nowych, ożywiła się atmosfera. Dla niej 

największą radością jest to, że widzi jak nowe osoby, które przychodzą szybko 
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klimatyzują się w WTZ i dzieje się bardzo dużo dobrych rzeczy, co daje pracownikom 

dużą motywację do działania.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał jak w tej chwili 

kształtuje się kolejka oczekujących, czy jest taka kolejka i jak jest długa? 

Pani Anetta Nowaczyk - kierownik WTZ w Olewinie przekazała, że są trzy 

osoby, które kończą szkołę teraz, dzisiaj rano zgłosiła się jeszcze jedna osoba, która 

będzie chętna do uczestnictwa to wynika, że cztery osoby.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał czy ktoś opuszcza.  

Pani Anetta Nowaczyk - kierownik WTZ w Olewinie odpowiedziała,  

że prawdopodobnie będzie opuszczać jedna osoba. Przyznała, że covid negatywnie 

wpłynął na psychikę na podopiecznych i ich stan zdrowia i chyba ta osoba będzie 

musiała pójść do ośrodka zamkniętego, co omówiła. Dodała, że nic nie mogą w tym 

przypadku poradzić mimo dobrej współpracy z rodzicami.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wynika  

z tego, że kolejka to jest około trzech osób.   

Pani Anetta Nowaczyk - kierownik WTZ w Olewinie potwierdziła.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał jak pani kierownik  

to widzi w przyszłości pod kątem liczby osób.  

Pani Anetta Nowaczyk - kierownik WTZ w Olewinie wyjaśniła, że placówka 

jest w stanie lokalowo utworzyć jeszcze jedną grupę, jeśli o to chodzi i jeśli byłaby 

możliwość, to chętnie mogliby to zrobić, a w przyszłości ewentualnie jeszcze jedna 

osoba będzie. Wiadomo, że sytuacja jest nieprzewidywalna, bo stan zdrowia, 

sytuacja życiowa i podała przykład, że niedawno opuścił placówkę jeden  

z uczestników ze względu na zmianę miejsca zamieszkania. Zmarli rodzice i poszedł 

pod opiekę siostry, natomiast w przyszłości jedna osoba ze względu na wiek opuści 

WTZ. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał jaki jest potencjał 

osób, które mogą ewentualnie przyjść.  

Pani Anetta Nowaczyk - kierownik WTZ w Olewinie odpowiedziała,  

że dobry. Są to młode osoby.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopytał, czy jest jeszcze 

dużo osób, które są gdzieś w domu i które mogłyby przyjść.  
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Pani Anetta Nowaczyk - kierownik WTZ w Olewinie zaznaczyła,  

że orientowali się w sytuacji i okazuje się, że są chętne osoby, natomiast jeszcze się 

zastanawiają. Są to delikatne sytuacje, dużo osób jak siedzi w domu to boi się gdzieś 

wyjść, więc robią to w ten sposób, że zapraszają do placówki na 1h-2h, żeby  

te osoby sobie zobaczyły jak to wygląda, natomiast część osób w ogóle nie chce 

nigdzie pójść, bo bardzo się boi.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał o zajęcia klubowe 

teraz funkcjonują.  

Pani Anetta Nowaczyk - kierownik WTZ w Olewinie odpowiedziała,  

że w tym momencie nie, ponieważ jak chcieli złożyć w tamtym roku nie było 

chętnych. Natomiast, jeżeli będzie to chętnie wystąpi o możliwość, dlatego,  

że w tamtym roku po raz pierwszy otworzyli zajęcia klubowe. Przyznała się,  

że z wielką ciekawością je otwierała i stwierdziła, że naprawdę warto.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o górną granicę 

wiekową, ponieważ powyżej 60 lat jest trzech uczestników.  

Pani Anetta Nowaczyk - kierownik WTZ w Olewinie odpowiedziała,  

że ogólnie nie ma takiego przepisu. Mówi się tylko, że do Warsztatu może przyjść 

osoba, która ukończyła 16 rok życia, górnej granicy niby nie ma, ale traktowane  

to jest tak jak się kończy wiek emerytalny, czyli kobiet 60 lat, a dla mężczyzn 65 lat,  

to powinien zmienić placówkę.  

Panu Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu potwierdziła.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o zapis skreślony  

z powodów zdrowotnych, czyli to dotyczy tej sytuacji, o której pani kierownik mówiła 

przed chwilą. 

Pani Anetta Nowaczyk - kierownik WTZ w Olewinie odpowiedziała, że tak, 

są różne powody zdrowotne, zamknięcie, pandemia, lęk, słuchanie telewizji 

spowodowało bardzo duży regres funkcjonowania podopiecznego. Dla zdrowych 

ludzi było trudne, a dla nich to podwójnie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy w przyszłości  

w ciągu 2-3 lat ta liczba osób się zwiększy, czy zmniejszy.  
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Pani Anetta Nowaczyk - kierownik WTZ w Olewinie dopytała, czy zwiększy 

się na zasadzie, że będzie utworzona nowa grupa, czy odejdzie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że chodzi o liczbę 

chętnych, czyli potencjał – liczba chętnych, którzy nie zostaną przyjęci do WTZ.  

Pani Anetta Nowaczyk - kierownik WTZ w Olewinie odpowiedziała, że nie 

wie, bo od paru lat jest tak, że średnio dwie osoby opuszczały placówkę przychodziły 

nowe i to była średnia powiedzmy z 4 lat. Zaznaczyła, że nie wie ilu będzie chętnych  

i kwestia jest taka, czy będzie możliwość otwarcia nowej grupy, wszystko od tego 

zależy. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, ile jest osób w grupie.  

Pani Anetta Nowaczyk - kierownik WTZ w Olewinie poinformowała,  

że 5 osób.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się ze sprawozdaniem i zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania  

z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olewinie za 2021 r..  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olewinie za 2021 r. 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Powiatowego 

programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych w powiecie wieluńskim  

na lata 2022-2030”.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

dyrektor. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu omówiła 

przedmiotową sprawę. Zaznaczyła, że program może ewaluować.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kiedy będzie 

wnioskowanie na przyszły rok. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu poinformowała,  

że to było jesienią - październik-listopad dokładnie nie pamięta.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w tabelach 

na początku jest odniesienie do danych historycznych od roku 2022, a kończy się na 

roku 2020. Zaznaczył, że można by wprowadzić rok 2021, bo dane mamy w punkcie 

5.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu wyjaśniła,  

że ponieważ ten program zaczęli tworzyć na początku roku, ponieważ 

przeprowadzali konsultacje z ośrodkami pomocy społecznej, dlatego to kończyło się 

na roku 2020, a ponieważ w tym samym okresie jest sprawozdanie za 2021,  

to po prostu to pominęły w tych danych historycznych.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy podczas pracy 

nad programem zespół analizował potrzebę powstania nowych miejsc w Warsztatach 

Terapii Zajęciowej. Jest napisane, że są potrzebne inne miejsca, a będziemy  

za chwilę stawać przed podpisaniem umowy, stąd pytanie.   

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że jeśli chodzi o Warsztat w Rudzie to Stowarzyszenie TACY SAMI złożyło 

dokumenty na 27 uczestników, którzy są jak gdyby zainteresowani i podania tych 

uczestników do WTZ, więc jak gdyby zapotrzebowanie jest, bo wszystkie te osoby 

mają wskazania uczestnictwa w WTZ, z tego wykluczone zostały 3 osoby, które  

są aktualnie w Olewinie. W słabych stronach jest napisane, że jest niewystarczająca 

placówka osób dziennych wykluczająca udział WTZ. Dodała, że do WTZ też  

są potrzeby. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy zespół 

analizował potrzebę powstawania mieszkań treningowych, chronionych.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że jest to potrzeba, natomiast analizowali ze względu na to, że takie są wymogi 

prawne, że powinniśmy to mieć.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zauważył, że to jest nasza 

słaba strona.  
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Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu potwierdziła, 

natomiast nie mamy bazy lokalowej gdzie moglibyśmy to zrobić. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podkreślił, że będą 

programy z PFRON m.in. na utworzenie, ale myśli, że dobrze, żeby to się też 

znalazło w naszym programie, bo wtedy jest taki punkt, jeżeli ktoś zapisze, że jest 

taki program.   

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że można to dopisać.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jak te szanse  

i słabe strony mają się do celu. Napisane jest o niewystraczającej ilości miejsc  

w domach pomocy społecznej i nie wie, czy mamy jakąś szansę na zwiększenie 

ilości.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że nie mamy. To jest ogólnie w powiecie, zgłaszają to też ośrodki pomocy 

społecznej. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział, że jak 

będziemy mierzyć później wskaźnikiem oceny, jest liczba miejsc i już wiemy,  

że nie wzrośnie.  

 Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że u nas nie wzrośnie, ale jeśli chodzi o potrzeby powiatu to gminy umieszczają nie 

tylko na terenie naszego powiatu z tego względu, że mamy tylko dla osób  

za zaburzeniami psychicznymi, natomiast ze wszystkimi innymi schorzeniami gminy 

muszą umieszczać poza naszym powiatem. Jedynie mamy te dwa prywatne domy: 

Dom Seniora w Załęczu i Dom Seniora na ul. Rymarkiewicz w Wieluniu gdzie 

troszeczkę gminy umieszczają te osoby.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał jakie działania 

podejmujemy, żeby przeciwdziałać wypaleniu zawodowemu osób udzielających 

wsparcia.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu przekazała,  

że prowadzą szkolenia, rozwijają na ten moment szkolenia, współpracę z ośrodkami 

pomocy społecznej gdzie łatwiej będzie zorganizować szkolenie profesjonalne  

dla osób z wypaleniem ze względu na współfinansowanie, jeżeli będziemy mieć 

partnerstwo z gminami, to możemy zorganizować na naszym terenie szkolenie  

czy nawet wyjazdowe, ale wtedy te koszty będą się rozbijać. PCPR jest małą 
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jednostką i nie ma jakiegoś wielkiego budżetu, natomiast ma obowiązek ustawowy 

współpracę z gminami i jak gdyby szkolenie też kadr ośrodków pomocy społecznej  

i to wynika z ustawy. Tutaj próbują rozwijać współpracę z gminami i tylko mogą  

ze względu na szkolenia, nie są w stanie inaczej temu wypaleniu przeciwdziałać. 

Dodała, że praca - czy w ośrodkach pomocy społecznej, czy w PCPR jest to praca  

na emocjach wskazując, że do nich przychodzą tylko ludzie, jeśli się wydarzy u nich 

coś złego i z tego względu pracownicy też są obciążeni emocjonalnie i dlatego chcą 

rozwinąć jakieś warsztaty psychologiczne, czy inne dla pracowników PCPR  

i ośrodków pomocy społecznej, i wtedy automatycznie, jeśli udałoby się to zrobić 

podzielą na 10 gmin i na siebie to te koszty są znacznie mniejsze i są w stanie  

ze swojego budżetu zrealizować przy współpracy z gminami i chcą to rozwijać.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił o uwzględnienie  

w programie tych mieszkań plus ewentualnie jeszcze promocji, ekonomii społecznej, 

ta nowa perspektywa przewiduje dość spore środki, więc można promować  

m.in. wśród włodarzy samorządów.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że dobrze.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozumie, że Zarząd przyjmuje ten wniosek przez aklamację i to jest do 

poprawienia przy przedstawieniu materiałów na komisjach, później na sesję Rady 

Powiatu, niemniej jednak projekt uchwały zostanie podjęty z tymi uwagami. Udzielił 

głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że rozumie, że odnośnie 

planu za 2021 r. to będzie jakieś sprawozdanie z realizacji programu,  

więc ewentualnie można to zamieścić tak samo jak zmianę np. w fundacji.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu dopytała, czy ma 

rozumieć, czy dopisać ten rok 2021, czy może tak zostać? 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że jak można 

dołożyć jeszcze jedną kolumnę w tabelkach.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że w zasadzie  

we wszystkich tabelkach.  

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że we wszystkich tam gdzie są dane.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przeszedł  

do podjęcia uchwały Zarządu Powiatu w przedmiotowej sprawie ze wskazanymi 

uwagami.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 893/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie przyjęcia „Powiatowego programu działań na rzecz osób 

niepełnosprawnych w powiecie wieluńskim na lata 2022-2030” z uwagami 

wskazanymi na CXLI posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało  

5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 893/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił przerwę  

w obradach.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił przerwę  

w obradach Zarządu Powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

po przewie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym 5 osobowym składzie. 

 

 

Pkt 10 

Rozpatrzenie pisma Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu w sprawie podpisania umowy przez powiat wieluński  

ze Stowarzyszeniem Integracyjnym Działającym Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” w Wieluniu o dofinansowanie 

kosztów utworzenia i działalności WTZ prowadzonego przez Stowarzyszenie.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał 

przedstawicieli Stowarzyszenia „TACY SAMI” – pana Waldemara Kluskę prezesa 

oraz panią Danutę Nowakowską księgową. Powiedział, że jest przygotowany projekt 

umowy oraz kosztorys, Zarząd zapoznał się z tym materiałem. Zapytał,  

czy Państwo zdają sobie sprawę z ogromu przedsięwzięcia i z odpowiedzialności  

za realizację tej inwestycji, która jest bardzo potrzebna. Poprosił o przedstawienie 

dalszej perspektywy oprócz tych 300 tys. zł ze strony powiatu. 

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” 

wyjaśnił, że gdyby nie starali się można powiedzieć, że 3 rok z rzędu o tę inicjatywę, 

to można by podejrzewać, że mają jakiś pomysł i nie wiedzą o co chodzi. Dodał,  

że chcą to uczynić, bo to ma sens do wszystkich zdarzeń i zamierzeń jakie planują 

organizować na terenie nieruchomości w Rudzie, Warsztaty są ważnym – nie powie, 

że najważniejszym, ale bardzo ważnym elementem współpracującym  

z całością, dającym potrzebną ofertę oczekiwaną przez rodziców dzieci 

niepełnosprawnych i przez same te dzieci – są to osoby dorosłe, które mają  

po 22 i więcej lat i które po ukończeniu edukacji w placówkach powiatowych   

- czy to jest szkoła specjalna, czy ośrodek w Gromadzicach  nie mają żadnej dalszej 

oferty do funkcjonowania. Zaznaczył, że stara się jako przedstawiciel 

Stowarzyszenia, odpowiada za to przedsięwzięcie, ale działa w imieniu 

potrzebujących rodziców. Gdyby była oferta taka, że dla następnych 30 osób jest 

zagwarantowane miejsce to myśli, że nie sięgaliby po to, natomiast stara się  

w imieniu tych rodziców, ale też jako rodzic, który ma też dziecko niepełnosprawne, 

które potrzebuje pomocy. Dodał, że wychodząc z tą inicjatywą zdają sobie sprawę  

z ogromu, ale mają doświadczenie z budowy ośrodka rehabilitacyjnego gdzie 

sytuacja była można powiedzieć podobna – były olbrzymie potrzeby, była grupa 

ludzi, która chciała te potrzeby zaspokoić dla potrzebujących, natomiast wszyscy też 

się pytali – „skąd wy macie pieniądze i czy wy sobie wyobrażacie jaki to jest ogrom 

przedsięwzięcia”. Podkreślił, że udało im się to zrobić, mają doświadczenie, tutaj 

będzie podobnie. Powiedział, że ich oczekiwania na pewno są większe co do 

środków finansowych ze strony powiatu tym bardziej, że sama zachęta do inicjatywy 

wypłynęła z powiatu. Przekazał, że wykonali dokumentację techniczną potrzebną, 

żeby w ogóle złożyć wniosek, wydali na to 30 tys. zł i tak się powie szczerze 

przepychali przez te 2 lata. Są różne źródła współfinansowania, chcą tę inicjatywę 
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rozpocząć tymi źródłami PFRON-skimi (Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych). Jeśli chodzi o montaż finansowy w przyszłym roku to planują 

jesienią złożyć wniosek do RCPS-u w Łodzi (Regionalne Centrum Polityki 

Społecznej), gdzie mają możliwość uzyskania 50% tego, co zostanie do zrobienia,  

bo tyle im określono, że tyle może być udzielonego wsparcia też ze środków 

PFRON-skich tylko jakby w innym cyklu. Natomiast 50% środków, które będą tym 

swoim udziałem będą zbierać w różny sposób. Mają przyobiecane pewne pomoce  

z różnych przedsiębiorstw, ale to nie jest skonkretyzowane, na pewno będą 

występować do gmin, z których mieszkańcy będą uczestnikami Warsztatów, z prośbą 

o dotację. Dodał, że na pewno też będą chcieli taką „furtkę” od powiatu uzyskać,  

że jeśli będzie brakować, np. 50tys.zł, 100tys.zł, żeby z przyszłorocznego budżetu 

powiatu takie wsparcie też nastąpiło, oprócz tego, to na co pozwolą im środki 

zebrane, zbierane, coś jeszcze będzie brakować to na pewno będą się posiłkować 

jakimiś pomocami w formie bankowej.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Udzielił głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że w tym roku jest 

to 300 tys. zł – I transza podejrzewa, że chcą je w lipcu, II transza już jest  

we wrześniu i te 300 tys. zł zostanie przeznaczone jak rozumie na etap pierwszy,  

o którym mowa w umowie. Zapytał, jaki jest ten etap pierwszy tzn. ile wynosi,  

ile Państwo już mają środków na koncie, a ile stanowi to 300 tys. zł?  

Czy to 300 tys. zł stanowi 100% etapu pierwszego? 

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” 

wyjaśnił, że zakładają z kosztorysu, że to jest stan surowy otwarty, ale wliczając  

do tego swoje materiały i swoją robociznę to chcą zakończyć to do końca roku 

etapem zamkniętym surowym, czyli chcą z tych 300 tys. zł, żeby efektem do końca 

grudnia były wszystkie sprawy związane z tymi najbrudniejszymi robotami i żeby  

je zamknąć otworami. To jest takie ich oczekiwanie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ma rozumieć,  

że nie mają jeszcze żadnych swoich środków tylko te 300 tys. zł w tym roku, którymi 

zamkną stan surowy.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” 
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odpowiedział, że mają do swojego udziału materiały i robociznę, które wchodzą w ten 

etap pierwszy i drugi, rozmawiali tutaj o etapie tym skromnym - pierwsza wersja była  

i tak wynika 300 tys. zł to jest na etap pierwszy stan surowy otwarty, a będą chcieli 

swoim udziałem i pracą zakończyć to etapem surowym zamkniętym.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał w jakiej 

formule będą wykonywane prace budowlane. 

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” 

odpowiedział, że musi być przetarg.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, czyli to 

nie będzie tak jak pan teraz mówił, że własnymi siłami, to nie będzie w systemem 

gospodarczym.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” 

wyjaśnił, że będzie w systemie gospodarczym to, co oferują, czyli z kosztorysu 

zaznaczone roboty czy umowy z wykonawcą jakikolwiek będzie, będzie zaznaczone 

jakby ich nie było w kosztorysie, ale one będą elementem kosztorysu, ale nie będą 

podlegały przetargowi. Innej możliwości na ten czas nie ma.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, czyli cały koszt 

zadania – konkretnie pyta zaznaczając, że jest człowiekiem, który nie umie tak 

myśleć, że „fajnie” będzie, mam tyle, robię tyle i tyle planuję. Odnośnie kosztorysu 

jest 2 030 000 zł. Powiedział, że chciałby wiedzieć, z tego kosztorysu 2 030 000 zł  

ile mają środków własnych. 

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” 

odpowiedział, że 800 tys. zł.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy mają na koncie.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” 

odpowiedział, że nie mają na koncie – w materiale, w rzeczach, w pracy. 

Wyposażenie całkowite za 250 tys. zł jest po ich stronie, odliczają od tego plus 

materiały, robocizna w całości jest szacowana na 500 tys. zł, to daje razem  

800 tys. zł.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał na jaką kwotę będzie 

przetarg.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” 

poinformował, że na 300 tys. zł.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu dopowiedziała,  

że na ten pierwszy etap.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że na pierwszy 

etap, a drugi etap.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” 

przekazał, że przetarg będzie na 300 tys. zł, czyli na tyle na ile mają pieniędzy. 

Natomiast przerobione będzie więcej.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że zgoda dodając, 

że pyta jeszcze o etap następny.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” 

odpowiedział, że zobaczą jak zakończą pierwszy etap, co uda się zrobić.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że zawsze „gra rolę 

tego złego policjanta”.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” 

odpowiedział, że wszyscy policjanci są dobrzy, nie można mówić, że są źli policjanci.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że pan prezes 

mówi, że 300 tys. zł zrobi, później nie wiadomo, co dalej. Umowa mówi wyraźnie,  

że do końca 2023 r. musi być zakończona cała robota. Zapytał, co wtedy, jeśli  

nie uda się tego zrobić. Czy mają świadomość §11 chociaż też uważa i prosi 

członków Zarządu, aby jeszcze przeanalizować tę umowę - chodzi o kwotę zwrotu 

tych 300 tys. zł, jeśli nie uda się tego zrobić do końca 2023 r. Zapytał, czy jest taka 

świadomość.   

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” 

odpowiedział, że jest taka świadomość. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że każdy 

jest dociekliwy.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że pytania  

są konkretne. Zapytał, czy jakieś pytanie było złe.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” 

zwrócił się do pana skarbnika, żeby zagwarantował na przyszły rok 1 mln zł  

od powiatu i temat jest zamknięty.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie 

zagwarantują takiej kwoty.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” 

dopowiedział, że jest tym dobrym policjantem i jest rozwiązane.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że kosztorys jest  

na 1 700 000 zł, czy na 2 000 000 zł jak pan skarbnik powiedział.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” 

przekazał, że 1 700 000 zł.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że 1 700 000 zł są to roboty adaptacyjne, a reszta są to koszty wyposażenia.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaznaczył, że jesteśmy teraz  

w czasie hiperinflacji i tu jest też jeszcze zagrożenie.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” 

odpowiedział, że oczywiście, że jest nadmieniając, że rok temu było mniejsze, 

straciliśmy 1,5 roku.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że kwota była mniejsza.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” 

odpowiedział, że też.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił,  

że Zarząd chce, aby radca prawny starostwa wydał opinię o tej umowie. Poprosił  

o zrozumienie i Zarząd podejmie decyzję 27.06.br. po zapoznaniu z opinią radcy 

prawnego co do zawartości tekstu umowy, bo są pewne małe wątpliwości  

co do zapisów.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” 

zaznaczył, że chciałby do tej umowy coś dodać, bo o to nikt z Zarządu nie pytał, 

chciałby żeby dodać.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, co pan 

Kluska chce dodać.  

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” 

wyjaśnił, że przez 1,5 roku toczyły się rozmowy. Jest taka możliwość, że na koniec 

roku dodatkowe środki zostaną na koncie. Cały czas rozmawiali o 400 tys. zł,  

w tamtym roku było przyznane 200 z umową taką, że przez 2 lata jest 400 tys. zł. 

Takie były toczone rozmowy. Stanęło na tym, że nie rozpoczynamy – rozpoczynamy 

w tym roku, bo będziemy oczekiwali programów rządowych, które gwarantowały  

w tym kierunku, czyli w tworzeniu Warsztatów Terapii Zajęciowych otwartą drogę, 

zielone światło etc. Nie doczekaliśmy się tego i tak jak są na tej sali bez pana 

skarbnika rozmawiali, że jeśli zostaną jakieś środki, to też będziemy mogli je dołożyć 

w tym roku, natomiast na przyszły rok staramy się rzeczywiście to, co zostanie 

składamy wniosek do RCPS. Byli z panią dyrektor i jest to wiarygodne  

i są wiarygodni, bo też utworzyli ośrodek, który nie kosztuje 5 zł, czy nawet 50,  

czy 500 tys. zł tylko więcej tak, że mają jakąś wiarygodność i przede wszystkim  

chcą to utworzyć. Zaznaczył, że chciałby, aby w tej umowie był niewiążący powiat, 

ale tylko zapis taki, że w przypadku możliwości finansowych powiat rozważy 

dołożenie, czy dofinansowanie tego, tylko tyle.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że zgodnie z tym jest tylko możliwe w formie konkursu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił, aby wypowiedziała 

się pani dyrektor czy jeśli zostanie coś z algorytmu, to czy będzie możliwe cokolwiek 

dołożyć, czy nie.  
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Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu wyjaśniła, że jeśli 

chodzi o algorytm to może dzisiaj powiedzieć, że nie zostanie, ponieważ myśli,  

że do końca lipca nie będą mieć już pieniędzy, więc tutaj  nie ma szans, bo mają 

podpisane umowy, realizują bariery, więc jeśli chodzi o algorytm to nie będzie. 

Natomiast, jeśli chodzi o pozyskiwanie środków to zwracając się do pana Kluski 

przekazała, że podobnie mogli w tamtym roku wystąpić jesienią do RCPS,  

nic nie stało na przeszkodzie, żeby złożyć wniosek.   

Pan Waldemar Kluska – prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” 

podkreślił, że stało w RCPS to i pani dyrektor dobrze wie, że po umowie z RCPS 

trzeba rozpocząć działalność i trzeba byłoby mieć dajmy na to 1 mln zł, żeby w ciągu 

roku zamknąć temat. Dlatego występują o te środki w drugim roku, kiedy jest  

ta końcówka, prosta rzecz.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył,  

że chciałby, aby była opinia radcy prawnego odnośnie projektu umowy dodając,  

że jest taka potrzeba tylko chcą się upewnić, bo jakby nie było jest to przekazywanie 

środków nie do instytucji samorządowej tylko można powiedzieć, że do podmiotu tak 

zwanego prywatnego, bo stowarzyszenia są tak traktowane. Dlatego muszą 

dochować wszelkiej staranności co do procedowania tego i mieć opinię swojego 

prawnika. Na następnym posiedzeniu Zarządu, tj. 27.06.br. jeśli będzie taka opinia, 

będzie wyrażenie zgody na zawarcie takiej umowy przez Zarząd. Zarządził 

głosowanie, kto jest „za” takim rozwiązaniem.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o skierowaniu do radcy prawnego Starostwa Powiatowego w Wieluniu projektu  

umowy o dofinansowanie kosztów utworzenia i działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej prowadzonej przez Stowarzyszenie Integracyjne Działające Na Rzecz 

Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” w Wieluniu, w celu uzyskania 

opinii prawnej i rozpatrzeniu przedmiotowego punktu na kolejnym posiedzeniu 

Zarządu Powiatu w dniu 27.06.2022 r. – sprawa w toku (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Materiał  w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia konkursu 

na realizację zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego z zakresu ustawy  

o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji 

kryzysowej w 2022 roku.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że we 

wcześniejszej dyskusji były pytania odnośnie ośrodka interwencji kryzysowej. Sprawa 

jest jasna. Zapytał, czy pani kierownik chciałaby coś dodać. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że nie, pani dyrektor już wyjaśniła.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, że była w czasie 

przerwy propozycja pani dyrektor, że nie musimy tego ogłaszać i można to obejść 

wydzielając w zasobach powiatu jakieś pomieszczenie i nie musimy wtedy płacić  

za gotowość.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że nie musimy płacić za gotowość, ale musimy płacić osobie, która będzie w tym 

ośrodku dyżurowała.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie będzie 

dyżurowała.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jak  

nie będzie dyżurowała, ktoś musi być, bo czasami jest noc...  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopytał ile razy w historii 

powiatu takie coś miało miejsce.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że w nocy dostał telefon, bo w domu dziecka nie było miejsca.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że to nie było to. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wyjaśnił,  

że dotyczyło tego, że przemoc była w rodzinie.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że to nie chodzi o pieczę. To nie jest ta sytuacja. Dodał, że chodzi o pomieszczenie, 

że ma być przygotowane i wykazywane w zasobach. Jak jest sytuacja kryzysowa  

to wpuszcza się kogoś na 2-3 dni, np. w Bursie, w DPS.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy taka 

osoba nie musi mieć opieki.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że nie, to chodzi  

o lokal.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że późnej kwestia 

opieki psychologicznej to jest z PCPR-u.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu przytoczył definicję, że ośrodek 

interwencji kryzysowej zapewnia kompleksową pomoc psychologiczną dla osób  

i rodzin w sytuacji kryzysu poprzez udzielenie specjalistycznej pomocy w siedzibie 

ośrodka oraz w miejscu pobytu, prowadzenia interwencji telefonicznych,  

a w zależności od potrzeb poradnictwa socjalnego lub prawnego.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych dopowiedziała, że poradnictwo byłoby w tym punkcie konsultacyjnym.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że mamy przecież 

punkt interwencji kryzysowej, w którym jest pomoc psychologiczna jest. Ośrodek to 

jest kwestia tego, żeby było pomieszczenie, aby można było ludziom zapewnić do 3 

miesięcy jest chyba napisane.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że przypuszcza, że i tak nikt się nie zgłosi, więc zaproponował ogłosić i zastanowić 

się nad tym w przyszłości i poszukać.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że rozwiązanie  

z szukaniem miejsca u nas i nie ogłaszaniem w następnym roku konkursu jest jego 

zdaniem potrzebne i trzeba to zrobić.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy pracownicy PCPR-u 

nie mogli by tego wykonywać w ramach jakiś dyżurów pod telefonem.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział, że w Bursie 

jest ktoś cały czas, a jeszcze lepiej byłoby w DPS-e.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

„za” podjęciem uchwały.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 894/22 w sprawie ogłoszenia konkursu na realizację zadania publicznego Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia 

ośrodka interwencji kryzysowej w 2022 roku (głosowało 5 członków Zarządu).

 Uchwała Nr 894/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, aby pani 

kierownik zainteresowała się tym tematem.  

 

 

Pkt 12 

Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu  

o rozważenie możliwości przekazania środków finansowych na zakup 

samochodu służbowego oznakowanego bądź nieoznakowanego.  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana Adama 

Czerwińskiego zastępcę Komendanta Powiatowego w Wieluniu. Zaznaczył,  

że z tego, co wie to sytuacja zmieniła się i jak gdyby to nie jest aktualne. Zwrócił 

uwagę, że z poprzednim Komendantem Powiatowej Policji w Wieluniu rozmawiał czy 

nie będzie mu przeszkadzać, jeżeli będzie to rozpatrzone w późniejszym okresie,  

na co otrzymał odpowiedź, że panu komendantowi to nie przeszkadza, bo decyzja  

o tym czy dostaną środki, czy nie dostaną będzie dopiero w okolicach czerwca  

i to chyba się zmieniło.  

Pan Adam Czerwiński – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji  

w Wieluniu odpowiedział, że zgadza się. Zaszła zmiana odnośnie środków, o które 

prosili, ale chcieli zaproponować coś nowego, ponieważ nie zdążyli został 

uwzględnieni w takim programie 50% na 50%, czyli ta możliwość dofinansowania, 

bowiem trzeba było się zadeklarować do marca, że taką kwotę mieli, a z tych 

przyczyn, że nie było jeszcze Zarządu nie mieli tej pewności,  

że Zarząd pomoże w tym zakupie, więc nie zostali uwzględnieni w tym programie. 
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Zapytał, czy byłaby taka możliwość, że zamiast dofinansowania do zakupu 

samochodu, chcieliby dla funkcjonariuszy zrobić porządną szatnię z prawdziwego 

zdarzenia, bo te warunki daleko odbiegają od tych, które powinni mieć. Zapytał  

czy jest jakaś możliwość, że te pieniądze, które chcieliście nam Państwo pomóc   

z dobrej woli mogłyby być uwzględnione i zagospodarowane na remont szatni.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił  

o jak najszybsze złożenie dodatkowego pisma i będą rozmawiać.  

Pan Adam Czerwiński – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji  

w Wieluniu zgodził się.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, aby w tym piśmie 

napisać w jakiej formie – czy chodzi konkretnie o pieniądze, czy materiały,  

bo są rożne formy pomocy. Chodzi o to jak to ująć w budżecie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

czy robocizna.  

Pan Adam Czerwiński – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji  

w Wieluniu odpowiedział, że rozumie. Raczej wie z rozmowy z panią Komendant,  

że jeżeli byłaby taka możliwość odnośnie pieniędzy to może wtedy udałoby im się 

wygospodarować bez przetargu jakąś ekipę remontową, która by taką czynność 

wykonała, później też się rozliczą z tego, żeby formalności były spełnione,  

bo do 130 tys. wie, że nie muszą mieć przetargów. Zaznaczył, że teraz z przetargami 

są problemy. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy byłaby 

możliwość, żeby nasza szkoła wykonała ten remont.  

  Pan Adam Czerwiński – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji  

w Wieluniu odpowiedział, że myśli, że tak, wszystko jest to uzgodnienia. Jeżeli 

byłaby jakakolwiek forma pomocy to jest ona mile widziana i byliby bardzo wdzięczni.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył,  

aby napisać pismo i jak najszybciej dostarczyć. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał o panią komendant.  

  Pan Adam Czerwiński – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji  

w Wieluniu odpowiedział, że dzisiaj akurat jest długi weekend i musieli się trochę 

podzielić obowiązkami, bo jest też odprawa z Łodzią na długi weekend tak się 

złożyło, pani komendant kazała przeprosić.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, że nie mieli 

okazji poznać jeszcze pani komendant, dlatego pyta.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że sprawa jest bezprzedmiotowa, jeśli chodzi o samochód, a jeśli chodzi o dalsze 

wsparcie Komendy Powiatowej Policji to sprawa jest otwarta i deklarują wsparcie.  

Na kolejnym Zarządzie na pewno jakaś decyzja będzie podjęta.   

 

 

 

W związku z wyjaśnieniami przedstawionymi przez Zastępcę Komendanta 

Powiatowego Policji w Wieluniu na CXLI posiedzeniu Zarządu w dniu 15.06.2022 r., 

Zarząd Powiatu uznał, że rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Policji  

w Wieluniu o rozważenie możliwości przekazania środków finansowych  

na zakup samochodu służbowego oznakowanego bądź nieoznakowanego jest 

bezprzedmiotowe.           

 Pismo w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 13 

Przyjęcie informacji Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Wieluniu o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego na terenie powiatu wieluńskiego w 2021 r. - temat 

sesyjny.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Barbarę Sułkowską Państwowego Powiatowego Inspektor Sanitarnego w Wieluniu. 

Otworzył dyskusję. Udzielił głosu panu Henrykowi Wojcieszakowi.  

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że odnośnie 

szczepień ochronnych wzrosła ilość w ubiegłym roku (str. 13) zwolenników ruchów 

antyszczepionkowych i że zgłoszono 14 osób uchylających się od obowiązku 

szczepień ochronnych dla dzieci. Zapytał, co robi się z tymi ludźmi, czy są karani  

w jakiś sposób. Czy można coś z tym robić? 

Pani Barbara Sułkowska – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny  

w Wieluniu wyjaśniła, że cały czas robią, jest odpowiednia procedura, która nakłada 

na osoby opiekujące się tymi małoletnimi dziećmi. Są to szczepienia obowiązkowe 

na wyznaczone choroby zakaźne i jeżeli otrzymują informację z podstawowej opieki 

zdrowotnej, z przychodni zdrowia, z przychodni dziecięcej, że ci rodzice uchylają się, 

bo tu zwracają się do rodziców ewentualnie opiekunów prawnych, że ten obowiązek 

należy wykonać, więc rozpoczynają od takiej akcji edukacyjnej, informacyjnej, 

przekonującej o potrzebie tych szczepień, wysyłają list Wojewódzkiego Inspektora 

Sanitarnego, który jest skierowany do tych rodziców i dają odpowiedni czas  

na podjęcie tych działań. Jeżeli te szczepienia nie zostaną wykonane, wysyłany jest 

kolejny dokument tzw. postanowienie, celem zmuszenia do wykonania tego 

obowiązku. Jeżeli te osoby w dalszym ciągu nie wykonują z różnych względów 

czasem są to przeciwskazania wynikające ze stanu zdrowia i wtedy są w stałym 

kontakcie z przychodnią dziecięcą, która informuje o osobach, które się uchylają  

i potem, jeśli stan zaszczepienia takiego dziecka się zmieni, to takie postanowienie 

zostaje uchylone albo już nie prowadzą dalej. Ale wracając do tego, że jeśli te osoby 

są w dalszym ciągu nie zaszczepione, to po odpowiednim czasie przekazują sprawę 

do Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego, który ma upoważnienie od wojewody  

i w związku z tym jest nakładana kara finansowa, tzw. grzywna w celu przymuszenia 

do wykonania danego obowiązku. Takie postępowania trwają, jest sporo osób, które 

są w ogóle nie zaszczepione, a ten kalendarz szczepień rozpoczyna się już od 3 

miesiąca i dzieci, które już się urodzą są szczepione przeciwko gruźlicy, wirusowemu 

zapaleniu wątroby typu B w związku z tym cały czas to postępowanie jest 

prowadzone. Dodała, że ruchy antyszczepionkowe rozszerzają swoją działalność  

i jest ich coraz więcej. Wczoraj mówiła na komisji, że jeszcze w tym roku na razie  

w stosunku do roku ubiegłego nie przybyła żadna osoba, która by się uchylała,  

czyli pozostaje nadal ten stan, który rejestrowali, zanotowali w roku 2021,  

czyli w roku jeszcze obowiązującej pandemii.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odnośnie ruchów 

antyszczepionkowych pani dyrektor podawała, że przy szczepieniach na COVID-19 

było 35 NOP-ów (Niepożądane Odczyny Poszczepienne), ale z tego 32 były takie,  

że kogoś trochę mięśnie bolały, a w 3 poważnych jest napisane, że był znaczny 

obrzęk, silne zaczerwienienie i wysoka temperatura 38,5C. Zaznaczył,  

że taka temperatura u człowieka to nie jest wysoka gorączka.  

Pani Barbara Sułkowska – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny  

w Wieluniu wyjaśniła, że niepożądane odczyny poszczepienne, czy odczyny 

poszczepienne są zgłaszane do nich przez lekarzy. W związku z tym, jeśli rodzic 

zgłosi się do lekarza w odpowiedni czasie i stwierdzi, że u dziecka występowały 

takie, a nie inne objawy, jaki miały przebieg w związku z tym lekarze zgłaszają  

i klasyfikują, bo jest specjalne rozporządzenie o NOP-ach i o obowiązku zgłaszania. 

Dodała, że przekazują to do dalszych jednostek nadrzędnych, natomiast lekarz 

kwalifikuje odczyn – czy to jest odczyn łagodny. Na ilość szczepień, które były przy 

COVID, wiele osób przechodziło, że miało podwyższoną temperaturę, czy znaczny 

obrzęk, co omówiła.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy dalej jest 

prowadzona ilość zachorowań odnośnie COVID-a. 

Pani Barbara Sułkowska – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny  

w Wieluniu odpowiedziała, że tak, w październiku 2020 r. zmienił się trochę system 

raportowania, ale rejestry są prowadzone, ponieważ wpływają zgłoszenia  

z laboratorium czy z przychodni, bo w obecnym czasie troszeczkę zmienił się system 

kierowania na badania w kierunku COVID-u. Dlatego, że głównie kieruje lekarz, czyli 

poradnia i ewentualnie osoby, które przebywają w szpitalu i tam są kierowane osoby 

na badania w kierunku COVID.  Wiadomo, że tych zakażeń jest mniej, codziennie są 

podawane dane. W tej chwili raportowanie odbywa się już nie codziennie, tzn. mowa 

głównie o ilość, które się pojawiają na ich stronach internetowych. Dlatego, że w tej 

chwili o ile dobrze pamięta są zbierane tygodniowe dane jako całość, które zostały 

zgłoszone i wtedy są rozdzielane na powiaty i na województwa. Natomiast ten wirus 

pozostał, zachorowania owszem są, nie są to duże ilości – kilka, czy na teren 

województwa może kilkanaście, czy kilka, ale są takie dni, że nie ma żadnych 

zgłoszeń. Wirusolodzy przewidują być może, że na jesieni będzie kolejna fala,  

w jakiej skali tego nikt nie wie.   
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopowiedział, że jak  

ze szczepieniami to tego też nie wiadomo.  

Pani Barbara Sułkowska – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny  

w Wieluniu przekazała, że szczepienia w dalszych ciągu pewnie będą. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że musi być 

teraz skierowanie od lekarza.  

Pani Barbara Sułkowska – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny  

w Wieluniu potwierdziła dodając, że może być też ewentualnie czwarta dawka.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że może być tak jak 

ze szczepieniem na grypę.         

 Pani Barbara Sułkowska – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny  

w Wieluniu odpowiedziała, że tak, pozostaną na pewno te szczepienia, natomiast 

pewne grupy tak jak do tej pory mają obowiązek się zaszczepić, głównie to jest 

służba zdrowia.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu podkreślił, że doczytał się  

w materiale, że dwukrotnie dokonano oceny żywienia pacjentów szpitala:  

W przygotowywanych posiłkach nie uwzględniono roślin strączkowych suchych, 

produktów zbożowych (…). W niektórych głównych posiłkach brakowało białka.  

W związku z powyższym zalecono dokonać poprawy stanu żywienia pacjentów 

szpitala. Firma dostarczająca posiłki do szpitala podjęła stosowne działania (…). 

Zapytał, czy są powtarzane jakieś badania. Jak rozumie to jest nasza wieluńska 

firma.  

Pani Barbara Sułkowska – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny  

w Wieluniu odpowiedziała, że tak, to jest wieluńska firma cateringowa, która 

zaopatruje szpital i są tzw. badania prowadzone w wybranych jednostkach, a szpitale 

są pod szczególną jurysdykcją, żeby ocenić, czy pacjenci są prawidłowo żywieni, jeśli 

chodzi o zawartość składników odżywczych. Badania wykonuje Wojewódzka Stacja, 

ponieważ nie ma u nich pracownika badania żywności i oceny zawartości pod 

względem produktów białkowych, tłuszczowych, itd. Jeśli są jakieś zalecenia  

to przekazują je do realizacji i potem ewentualnie, jeśli będzie kolejne badanie  

to zobaczą co wykaże.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poruszył kwestię boreliozy  

i zapytał, jak teraz wygląda sytuacja, czy nadal po ukąszeniu wysyła się kleszcza  

do badania do Puław.          
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 Pani Barbara Sułkowska – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny  

w Wieluniu odpowiedziała, że są różne zdania na ten temat i kiedyś  

był taki czas, że kleszcze w kierunku boreliozy były badane nawet tutaj przez nasz 

jeden podmiot leczniczy tzn. nie przez tylko został wysłany do odpowiedniego 

laboratorium, które to robiło. W tej chwili z tego, co wie to chyba odstąpiono od tych 

badań, uznano je za może niekonieczne dlatego, że wcześniejsze badania, które 

były prowadzone wykazały, że ilość zakażonych kleszczy wynosiła około 2 czy kilku 

procent, natomiast nie każdy kleszcz jest tym wektorem przenoszenia chorób 

odkleszczowych. Nadmieniła, że w kierunku boleriozy nie ma szczepionki. Jedynie  

co możemy zrobić, to po każdym spacerze dokładnie się obejrzeć, odpowiednio się 

ubrać - stosować jasne ubrania oraz środki odstraszające. Dodała, że najgorsze jest 

kleszczowe zapalenie mózgu, gdzie jest to choroba układu nerwowego,  

ale w tym kierunku jest szczepionka.         

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

dalszych pytań, zarządził głosowanie „za” przyjęciem informacji.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego na terenie powiatu wieluńskiego w 2021 r. - temat sesyjny (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny: Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu).  

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 3 osobowym.  
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Pkt 14 

Analiza korekty sprawozdania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego za okres  

od 01.01. do 31.12.2021 r., sporządzonej po badaniu sprawozdania 

finansowego za 2021 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Annę 

Freus p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu. Zaznaczył, że rozumie, że to sprawdzenie 

było przez biegłego.  

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu omówiła 

przedmiotową informację.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, czyli zysk zwiększył 

się o 15 tys. zł.  

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że to jest 

nie związane z tymi rezerwami. Generalnie upływ czasu i jakieś faktury z NFZ 

(Narodowy Fundusz Zdrowia) itd., które doszły to ewentualnie miało wpływ na 

zmianę wyniku jako takiego, bo odnośnie rezerwy, co tłumaczyła, zobaczą bardzo 

dużą różnicę w pozycji pozostałe przychody operacyjne przed zmianą i po zmianie 

dosłownie o 1 mln zł. Dlatego chciała to wyjaśnić i podobnie jest zmiana  

w pozostałych kosztach operacyjnych. Dodała, że porozmawia z księgową, bo nie 

zmieniali zapisu w tytule, bo zostawili utworzenie rezerw na gratyfikacje i odprawy 

emerytalne, ale to dlatego, że w planie były oczywiście planowane, uwzględnione  

i plan co do zasady jeszcze nie uległ zmianie w związku z powyższym muszą 

zacytować też w tej nazwie jak będą robić zmianę. W przyszłym planie finansowym 

będzie to uwzględnione.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że w sprawozdaniu, 

o którym będą mówić za jakiś czas i w sprawozdaniu z wykonania budżetu ujęty jest 

wynik finansowy jeszcze ten stary, gdzie wynik finansowy wynosi 1 990 588 zł. 

Dodał, że rozmawiał z panią naczelnik i takie podobne sytuacje się zdarzały,  

a uchwała Zarządu w sprawie przyjęcia tego sprawozdania nigdy nie była zmieniana. 
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Przekazał członkom Zarządu, że w sprawozdaniu z wykonania budżetu, który był 

określany na dzień 31.marca, kiedy musieliśmy złożyć tę informację wynika 

finansowy jest cały czas ten stary.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że w tej 

chwili nie mogą nic z tym zrobić, bo na dzień sporządzania tych dokumentów wynik 

był taki, a nie inny. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że jest opinia 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. Powtórzył, że informuje członków Zarządu o takim 

fakcie, a to jest normalna rzecz, że biegły bada i przestawia swoje uwagi.  

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak, biegły wydaje rekomendacje, do których generalnie się dostosowali i też po 

sprawdzeniu rozliczeń odpowiednio z NFZ-em, albo jest jakieś opóźnienie w fakturze, 

że otrzymają jakąś fakturę do starego roku, a jeszcze bada biegły, to jak najbardziej 

daje zalecenie, że do roku, którego dotyczy zgodnie z zasadą memoriałową.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że nie 

ma straty i to cieszy. Zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos. 

Pan Jakub Judziński – członek Zarządu powiedział, że w tabeli 

zobowiązania wymagalne wobec pracowników na koniec roku wynosiły 39 tys. zł. 

Zapytał, czy to było jakieś chwilowe.  

 

 

Na salę obrad powrócił pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu przekazała,  

że zobowiązania wymagalne wobec pracowników pojawiają się z tytułu ekwiwalentu 

za odzież najczęściej. Następuje naliczenie, jeśli chodzi o ekwiwalent i schodzą jak  

to ujęła z tych stanów coraz bardziej, ale nie zawsze to się udaje. Dodała,  

że wymagalnych z tytułu ekwiwalentu za odzież nie było na ten moment,  

ale rzeczywiście to było najczęściej do tej pory. Tutaj zobowiązania wymagalne  

w tym przypadku się zdarzyły, jeżeli dotyczyły dodatków covidowych, czyli  

one wymagalne już były, bo należały się za tamten okres, ale otrzymali później 

zestawienie, czekali na środki z NFZ, bo takie jest źródło finansowania.  
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Po otrzymaniu środków z NFZ następowała zapłata pracownikom. Tak, że co do 

zasady finansowo-księgowo one „wpadły” w zobowiązania wymagalne, ale to nie były 

takie, które „leżakowały” akurat na koniec okresu sprawozdawczego dodając,  

że musieli zgodnie z zasadą je ujawnić.    

Pan Jakub Judziński – członek Zarządu powiedział, że rozumie, że było  

to uregulowane na początku bieżącego roku.  

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła,  

nie mają na ten moment wymagalnych wobec pracowników z tytułu płac, 

wynagrodzeń, czy z innych tytułów.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o dodatkowe koszty. 

Dlaczego z 1 800 000 zł na 1 700 000 zł zmniejszyły się w stosunku do lutego,  

a przychody również o około 1 mln zł.   

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że to jest 

właśnie ta pozycja, to inne księgowanie rezerw na odprawy dlatego, że wcześniej 

szły w pozostałe przychody operacyjne, w pozostałe koszty operacyjne. To 

generalnie również jest zgodne z przepisami, żaden biegły do tej pory tego nie 

usunął. Obecnie są na stanowisku, że ma to być poza tak jakby rachunkiem zysków i 

strat, bo mają księgować rezerwy w rozliczenia międzyokresowe i rzeczywiście jest 

to zasadne.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wobec braku 

dalszych głosów w dyskusji, stwierdził, że Zarząd przeanalizował korektę 

sprawozdania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

z wykonania planu finansowego za okres od 01.01. do 31.12.2021 r., sporządzoną 

po badaniu sprawozdania finansowego za 2021 r. Nie będzie to głosowane, bo nie 

ma takiej potrzeby. Zapytał, czy członkowie Zarządu są zgodni. Nikt nie zgłosił 

sprzeciwu.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przeanalizował korektę sprawozdania 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania 

planu finansowego za okres od 01.01. do 31.12.2021 r., sporządzoną po badaniu 

sprawozdania finansowego za 2021 r.       

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu za 2021 r. - temat sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy wszystko zostało uzupełnione? 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak. Przekazała, że jeżeli chodzi  

o roczne sprawozdanie, to opinia biegłego jest pozytywna z zastrzeżeniem, ale to nie 

oznacza, że jest negatywna. To oznacza, że biegły rewident zwraca uwagę  

na pewne elementy, które należy albo skorygować, albo przedyskutować  

w przyszłości. Dodała, że jeżeli chodzi o pierwszy punkt zastrzeżenia,  

to on oczywiście nie powinien mieć miejsca, ponieważ umowa z biegłym rewidentem 

została podpisana zbyt późno i w związku z tym biegły zwraca uwagę, że z natury nie 

mógł być obecny przy spisie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kogo  

to zasługa? 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że umowa została podpisana  

w styczniu przez dyrektora Augustyna i niemniej jednak pracownicy zostali 

przeszkoleni i myśli, że Zarząd może być spokojny, że w przyszłości taka sytuacja 

nie będzie miała już miejsca. Podkreśliła, że główna księgowa została 

poinformowana, że nie ma takiej możliwości, aby tak długo zwlekać z podpisaniem 

umowy i że musi być silna presja, aby tę umowę podpisać. Poinformowała, że biegły 

rewident został wyłoniony w październiku, więc technicznie można było podpisać  

tę umowę. Powiedziała, że ona dopytywała z czym był problem i okazało się,  

że problem był z tym, że biegły dopytywał o różne rzeczy zanim podpisał umowę, 

zaczął sprawdzać statut i różne inne elementy, i kierować zapytania,  

czyli przypuszcza, że z tego to wynikało.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że w którejś 

tabeli znalazł informację, że w roku 2021 wzrosło zatrudnienie o prawie 13 etatów,  

a dokładnie 12,65 i dotyczy to pracowników nazwanych jako „pozostały personel”. 

Zapytał, co to są za pracownicy? 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że wzrosty były w zakresie 

opiekunów medycznych, ponieważ opiekuni medyczni dostają coraz więcej 

kompetencji i rzeczywiście w okresie pandemii korzystali z opiekunów medycznych. 

Dodała, że była również wyłączona część pomieszczeń ze sprzątania jeżeli chodzi  

o firmę Impel, ponieważ za sprzątanie powierzchni, którą zajmował oddział covidowy 

firma Impel zażyczyła sobie początkowo 30 tys. zł, a po negocjacjach zeszli  

do 25 tys. zł za jeden miesiąc, tylko za sprzątanie oddziału covidowego. Podkreśliła, 

że nie zgodzili się na takie postawienie rzeczy i wobec tego ten obszar został 

wyłączony ze sprzątania, a zostały zatrudnione salowe i panie sprzątające na umowę 

zlecenie. Dodała, że zakresy czynności były tak pomyślane, aby była to zarówno 

ekipa sprzątająca, jak i później ewentualnie do wykorzystania w charakterze 

salowych. Wynikało to z oszczędności, a nie z nadmiaru zatrudnienia. Obecnie 

schodzą z części zatrudnienia i przyglądają się bardzo pilnie, które umowy należy 

zostawić, a które rozwiązują. Przekazała, że to zmniejszenie stanu zatrudnienia  

na pewno będzie widoczne w drugim kwartale bieżącego roku, ponieważ sytuacja, 

która ma miejsce, czyli wzrost kosztów itd., z którą mierzy się szpital, powiat  

i wszystkie jednostki, wymusza od nich takiego działania bardzo oszczędnościowego. 

Wtedy z oszczędności wynikało dodatkowe zatrudnienie, a teraz schodzą z tego 

zatrudnienia.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu powiedział, że ma takie 

pytanie, ponieważ w wykazie środków trwałych, przedmiotów, są te wszystkie 

programy, i zapytał na którym programie obecnie pracuje szpital? Który program jest 

aktualny, ten AMMS, czy Kamsoft? Czy z Kamsoftu szpital już zszedł, ale jest 

jeszcze licencja? 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że z Kamsoftu zeszli i nie 

przedłużają serwisu, licencji itd., ponieważ wiązałoby się to już z dodatkowymi 
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kosztami. Czyli od kwietnia funkcjonuje tylko AMMS, w części białej również program 

dostarczony przez firmę Asseco. Dodała, że cały pierwszy kwartał był prowadzony  

w systemie finansowo-księgowym i płacowym w dwóch systemach i aktualnie 

również na Kamsofcie, ale bez wsparcia, ponieważ pewne rzeczy prowadzą  

dla porównywalności, aby nie doszło do sytuacji, że coś przegapią. Poinformowała, 

że z białą częścią są już dostosowani i funkcjonują w nowym programie i ten obszar 

można zamknąć. Natomiast najpóźniej doszło do wdrożenia w szarej części, 

ponieważ to było najtrudniejsze ze względu na zmiany w przepisach prawa, 

ponieważ muszą mieć pewność, że wynagrodzenia z różnych tytułów, że one są 

dobrze policzone. Czyli, że chorobowe dobrze się nalicza, dyżury, godziny 

nadliczbowe, czy niedziela, czy święta itd. Jest to masa składników, które wymagają 

sprawdzenia. Powiedziała, że są na końcu drogi, ale Kamsoft jest tylko wspierająco.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu stwierdził, że pewnie 

stąd to przedłużenie do 30 kwietnia. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu potwierdziła, że stąd to przedłużenie, ponieważ 

jeżeli prowadzą w dwóch systemach pewne rzeczy, to na bieżąco wprowadzają 

nowe, a tych stanów, jeżeli chodzi o należności i zobowiązania dopóki nie wyjdą  

w starym programie, nie zostaną rozliczone i spłacone, to wymagałoby to bardzo 

mrówczej pracy w nowym systemie. Dodała, że nie chcą Kamsofta przedłużać, 

ponieważ mogliby po to, aby przedłożyć Zarządowi informację, ale to wiązałoby się  

z kosztami i nie zdecydowali się na to.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

jeszcze ma pytania? Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że ma 

wątpliwości do tabeli na stronie 23, ale widzi, że jest to nie po kolei. Poprosił, aby 

pani dyrektor wyjaśniła, ponieważ pojawia się tam suma ponad 44 mln zł w bilansie  

i to jest np. punkt 6 za 2021 rok i skąd ta kwota 44 mln zł? 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że jeżeli chodzi o tę pozycję, o której 

mówi pan Jurdziński, to chodzi o zmiany w kapitale własnym, które się zmieniają, 

biorąc pod uwagę wynik finansowy jednostki. Przekazała, że zmiany w kapitale 

własnym zmieniają na podstawie wyniku finansowego, który jest, czyli jeżeli mają 

zysk, to oczywiście ten kapitał im się poprawia, a jeżeli mają minus, to on się 
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pogłębia z roku na rok. Jest to kumulacja wszystkich zeszłych lat i wszystkich 

wyników nierozliczonych. Powiedziała, że mają bodajże nierozliczone wyniki nawet 

od roku 2008, czyli mają wieloletnie straty, które spowodowały, że mają ujemne 

kapitały własne. Zauważyła, że to jest przyczyna, dla której banki oceniają szpital, 

jako podmiot, który wymaga poręczenia powiatu. Nie ma innej opcji, bo gdyby mieli 

kapitały własne dodatnie, to być może nie musieliby w każdej kwestii prosić  

o poręczenie powiatu. Korekta, która miała miejsce na pozycję 4 mln zł w tym roku 

wynika również z rekomendacji biegłego. Przekazała, że zmieniło się w ogóle 

stanowisko biegłych, ponieważ robiła rozeznanie w szpitalach. Chodzi tutaj o rezerwy 

wieloletnie na przyszłość, czyli jeżeli robią rezerwy na nagrody jubileuszowe  

i odprawy emerytalno-rentowe, to mają wziąć czas w przód, nie rok, nie trzy lata, nie 

pięć lat w długim okresie, a dopóki pracownicy, których mają nie nabędą praw 

emerytalnych, nie zdobędą odpraw i to jest ta skumulowana kwota do przodu. 

Dlatego biegły im tutaj polecił te 4 mln zł i to nie uderza w wynik finansowy,  

ale uderza w kapitały. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział,  

że ma jeszcze pytanie odnośnie tabeli, ponieważ mają zadłużenie szpitala około  

37 mln zł i w punkcie 6 mają bilans – pasywa i zapytał, jak daleko sięgają z tymi 

pasywami? Czy to są należności, które od iluś lat nie wpłynęły i to powoduje kwotę 

44 mln zł? 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że nie. Przekazała, że bilans oddaje 

obraz jednostki na dany dzień, bo ma on oddać całkowity obraz jednostki,  

czyli bilans tworzony na dzień 31 grudnia 2021 r. to jest „zdjęcie” jednostki na dany 

moment i to „zdjęcie” im pokazuje w zobowiązaniach również zobowiązania z tytułu 

wynagrodzeń itd. Na ten dzień – wszystkich zobowiązań.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu czyli suma? 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu potwierdziła, ale oczywiście wchodzą w to kredyty, 

w należnościach też te, które już wypracowali, a jeszcze nie uzyskali, więc tutaj 

wchodzą zarówno kwoty wymagalne, jak i niewymagalne o różnym terminie 

zapadalności. Zauważyła, że mówi to w bardzo dużym skrócie, ponieważ  

są standardy rachunkowości, które wymuszają im pewne zasady, które muszą tutaj 
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zastosować i to jest memoriałowy obraz jednostki, czyli to, co się zalicza i należy  

do danego okresu itd.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zauważył, że ogólna 

suma bilansu nie musi być prostym wynikiem zysku, ponieważ zysk wyszedł np. 

2 mln zł, a np. zmniejszą się środki trwałe, zwiększy się zadłużenie. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu zgodziła się, ponieważ aby oceniać jednostkę nie 

można wziąć pod uwagę jednego elementu, czyli nie można brać pod uwagę tylko 

zobowiązań, albo nie można wziąć tylko pod uwagę płynności, ponieważ można mieć 

doskonałą płynność, a można być jednostką bardzo zobowiązaną, ale w długim 

okresie. Czyli to na bieżącą płynność nie będzie uderzało. Może być też odwrotna 

sytuacja, czyli można mieć bardzo zadłużone wieloletnie kapitały, i taka sytuacja jest 

w wieluńskim szpitalu, a rok 2021 wychodzi bardzo dobrze. Jednak to i tak nie 

zmienia sytuacji, czyli żeby obrócić obraz sytuacji nie można mieć złudzeń,  

że to będzie rok, dwa czy pięć. Zauważyła, że tak duże zadłużenie wymagałoby albo 

restrukturyzacji, albo wielu lat takiej gospodarki planowej, że wychodzi się w dobrą 

stronę. Dodała, że na szczęście szpitale publiczne są oceniane za trend i to ma też 

ogromne znaczenie, czyli jeżeli wpadają w pozytywny trend, to banki to zauważają. 

Tak było z kredytem BGK, który udało im się zdobyć. Zauważono 3 lata dobrej 

tendencji i to spowodowało, że inaczej na nich spojrzeli. Zauważyła, że bardzo wiele 

jest zadłużonych szpitali, również powiatowych, ale nie wszystkie, czyli zobowiązania 

wymagalne nie są standardem. Jest bardzo wiele jednostek zadłużonych, ale biorąc 

pod uwagę ich sytuację, to tak duże zadłużenie z lat ubiegłych, te zobowiązania 

wymagalne nie są obecnie na wysokim poziomie. Jednak to wymaga spojrzenia  

od każdej strony i płynności i zadłużenia oraz kapitałów, ponieważ te kapitały 

obserwują banki.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy są jeszcze 

jakieś należności w 10-letniej historii, które nie zostały zrealizowane. Chodzi mu  

o należności dla szpitala. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu poinformowała, że z należnościami bywa podobnie 

jak ze zobowiązaniami, ponieważ jest okres 3 lat, kiedy mogą pewnych rzeczy się 

domagać, a pewnych już nie. Potem kończy się okres wymagalności i oni takie 

należności muszą zdejmować.  
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Z sali obrad wyszedł pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 3 osobowym.  

 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy one są 

ujmowane gdzieś w tych zestawieniach? 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu przekazała, że jeżeli są umorzone, to nie. Dodała, 

że należności, które się pojawiają to są te, które mogą osiągnąć albo na normalnej 

drodze, albo sądowej, albo jakkolwiek, czyli to są takie należności, których mogą 

dochodzić.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał o prawomocność 

wykonania takich należności, czy to jest 3 lata? 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że większości tak, ale są oczywiście 

wyjątki. Jest to 3 lata od zakończonego roku. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu poprosił, aby pani 

dyrektor powiedziała, czy dużo takich pieniędzy im przepadło? 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli chodzi o pacjentów 

nieubezpieczonych, to bardzo często zdarzało się tak, że były to tak małe kwoty,  

że po jednym wezwaniu do zapłaty okazywało się, że nie ma sensu ponosić dalszych 

opłat. Poinformowała, że obowiązuje ich zarządzenie dyrektora, w którym została 

ustalona kwota i jest to 350 zł, czyli do kwoty 350 zł szpitalowi nie opłaca się 

wchodzić na drogę prawną, ponieważ należność jest tak mała, że nie ma sensu 

podejmować kroków, ponieważ dołożyliby do tego. Podkreśliła, że nie mogą również 

nie dochodzić swoich należności, więc wezwania są wysyłane i idą w koszty. 

Stwierdziła, że nie oszacuje tak na szybko tej kwoty. Dodała, że przez ostatnie lata 

raczej te umorzenia były na niewielkie kwoty, czyli tysiąc lub dwa tysiące rocznie  

do pięciu. Poinformowała, że jeżeli chodzi o Narodowy Fundusz Zdrowia,  

to występują o środki. Przekazała, że może mówić o okresie od kiedy pracuje  

w szpitalu, czyli od 2017 roku i tutaj wszystkie należności wobec NFZ-u, które widzą, 

to ich dochodzą. Natomiast jeżeli okres rozliczeniowy jest zamknięty to i tak 

występują o otwarcie i to się udaje. Powiedziała, że oni są stroną i jeżeli byłaby taka 
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sytuacja, to na pewno po konsultacji z Zarządem, występowaliby na drogę sądową, 

ponieważ muszą dochodzić swoich należności.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś ma jeszcze 

jakieś pytania? Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w przedmiotowej sprawie.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął 

uchwałę Nr 895/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu za 2021 r. - 

temat sesyjny (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecni i nie brali udziału 

w głosowaniu pan Marek Kieler i pan Łukasz Dybka). 

Uchwała Nr 895/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie dokonania oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu – temat sesyjny. 

 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że Zarząd 

otrzymał materiał. Udzielił głosu pani dyrektor Freus.  

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

 

Na salę obrad powrócił pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu.  

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozmawiają o tym planie i ma nawiązanie do późniejszej korekty tego planu  

na koniec marca, ponieważ tam pani dyrektor przyjęła w ocenie sytuacji jakiś wynik 
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na poziomie minus 2 353 000 zł, ale w samym planie jest założenie 2 200 000 zł, 

czyli jest 100 tys. zł różnicy. Zapytał, czy jest to czymś spowodowane? Powiedział,  

że mówi o planie na ten rok, w którym zmieniło się założenie. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu dopytała, czy chodzi o rok 2022? Odpowiedziała,  

że w zasadzie w raporcie jest gorszy wynik.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zauważył, że w ocenie 

jest gorszy, a w planie jest lepszy. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu zgodziła się, że w planie finansowym jest lepszy. 

Przekazała, że plan finansowy został wcześniej zaplanowany i może on ulegać 

zmianie. Przekazała, że jest dobrze, jeżeli jeden dokument z drugim są jednakowe, 

ponieważ nie trzeba tłumaczyć takich różnic. Jest to dla niej nauczka na przyszłość, 

ponieważ jeden dokument jest prognozą i drugi jest prognozą i nic nie stoi  

na przeszkodzie, aby plan finansowy był w danym momencie jeden do jednego  

do raportu na rok 2022.  

 

Na salę obrad powrócił pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu.  

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu myśli, że tak się nie da, 

ponieważ trzeba by było to pozaokrąglać, ponieważ w ocenie pani dyrektor wyliczyła  

z procentami, a w planie jak już przyjmują, to raczej okrągłe kwoty. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu stwierdziła, że jeżeli chodzi o raport i prognozę na 

2022 rok, to wypisali założenia, przy których robili ten rok 2022, ponieważ to jest 

bardzo istotne, bo jeżeli założenia ulegną zmianie, a warunki mogą być i wewnętrzne 

i zewnętrzne, to oczywiste jest, że jest to wytłumaczenie w prosty sposób do zmian  

w polach finansowych w samym rachunku zysków i strat. Powiedziała, że brali pod 

uwagę plan, ale również brali pod uwagę wykonanie za pierwszy kwartał. Przekazała, 

że plan był oczywiście tworzony na koniec poprzedniego roku, a z miesiącem majem 

oddają raport z prognozą na kolejne lata. Dodała, że odniesienia, co do inflacji, to jest 

poziom, jaki rzeczywiście był, wzrost kosztów, z jakim się mierzą i wzrost 

przychodów, ponieważ generalnie od 1 kwietnia otrzymali te 4,5 % wzrostu, jeżeli 
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chodzi o poziom ryczałtu. Jednak odpłynęły środki Covidowe, które były na poziomie 

3%, więc takie są realia.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu stwierdził, że jest stan 

ciężki, stabilny, z małymi rokowaniami. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że plus jest taki, że umieją 

funkcjonować w tej trudnej sytuacji i jest to pewne uspokojenie, bo już te elementy 

ich nie dziwią, nie zaskakują, mają wypracowane jakieś techniki, jak sobie z tym 

radzić, ale też wiedzą, co muszą zrobić, aby tą stabilność utrzymać. Dodała,  

że działania, które są aktualnie podejmowane mają służyć właśnie temu. Zauważyła, 

że one nie są uwzględnione w prognozach, a mówi o rozmowach z Bankiem 

Gospodarstwa Krajowego, a po to, aby zamortyzować tę bardzo trudną sytuację  

i tak naprawdę bardzo im zależy, aby nie występowali o kredyt na bieżące 

funkcjonowanie szpitala. Przekazała, że wolałaby otrzymać jakąś karencję  

dla szpitala, kredytów, które mają, ponieważ jest zadłużenie wieloletnie i nie ma co 

ukrywać, że oni spłacają 3 mln zł rocznie kapitału. Czyli robią krok w dobrą stronę. 

Stwierdziła, że jeżeli w okresie, kiedy jest tak trudno, jest wzrost cen i muszą 

zamortyzować różne elementy, a nie mają też na ten moment dokładnej wiedzy  

na temat przychodów z NFZ-u, bo jeżeli pojawią się bardzo dobre informacje,  

to się ucieszą i może skorzystają z sytuacji. Jednak na ten moment nie mogą być 

tego pewni. Dlatego podejmują starania, aby poziom kredytu, który rocznie spłacają 

był na poziomie 1,5 mln zł. Dodała, że uważa to za bardzo przyzwoite, ponieważ 

jeżeli nie będą zaciągać bieżących, a będą spłacać 1,5 mln zł w trudnych czasach,  

to z takim zadłużeniem nie mają się czego wstydzić.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze jakieś pytania? Z uwagi na brak pytań zapytał kto jest ”za” podjęciem 

uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 896/22 w sprawie przedłożenia  projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie dokonania oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 896/22 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 17 

Analiza korekty sprawozdania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego za okres od 01.01.  

do 31.03.2022 r. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy tutaj 

mają stratę? 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że nie, ponieważ w korekcie wynik 

finansowy jest na plusie – 157 tys. zł.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu powiedział, że tylko  

te koszty są tam zdjęte, te inne i pozostałe koszty operacyjne. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu przekazała, że tutaj też jest kwestia tych rezerw, 

czyli jeżeli biegły im zasugerował, że mają poprawiać za 2021, to oczywiście rok 

2022 również księgują już według nowych zasad. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu stwierdził,  

że te przychody w środku też tak są przemieszane. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała tak, że to jest tak dwustronnie,  

bo akurat ta operacja jest obojętna dla wyniku finansowego. Dodała, że jeżeli chodzi 

o korektę, to jest to taka sytuacja, jak zawsze, czyli ze względu na to, że przychody  

i koszty księgują zgodnie z zasadą memoriałową do okresu, którego dotyczą, więc to, 

co im wpłynęło za pierwszy kwartał zostało również uwzględnione i zaksięgowane 

plus zmiany ze względu na stanowisko biegłego rewidenta, które jest uwzględnione 

również w księgowaniu. Stąd te zmiany i ta korekta.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Zarząd dokonał analizy korekty. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu dokonał analizy korekty sprawozdania 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania 

planu finansowego za okres od 01.01. do 31.03.2022 r.  

Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 18 

Rozpatrzenie prośby p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o wydłużenie terminu na złożenie informacji 

o poziomie zobowiązań i należności według stanu na dzień 30.04.2022 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pani 

dyrektor uzasadnia tę swoją prośbę przejściem na nowy system księgowy, który jest 

wdrożony. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że działają na tym programie  

od stycznia, ponieważ tak musi być, ale przez to, że zeszły rok nie był tam 

ewidencjonowany i księgowany, to w zobowiązaniach i należnościach może mieć  

to znaczenie. W związku z powyższym od kwietnia są już tylko na tym jednym 

systemie i jeżeli chcą podejrzeć i to porównać jeden do jednego, to jest to dużo 

pracy. Przekazała, że nie ukrywa, że pewnie udałoby się to zrobić w pierwszym 

terminie, gdyby nie duża praca i późno dostarczone przez biegłego rewidenta 

rekomendacje, bo dział finansowy musiał przedłożyć to w działanie, zamienić cały 

pakiet sprawozdawczy, bo mała zmiana czasem powoduje wielki efekt, dużo 

przeksięgowań i zmianę wielu załączników, więc to było dla nich priorytetem.  

W związku z powyższym obawiała się, że jeżeli w terminie oddadzą zobowiązania  

i należności, to one nie będą rzetelne. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy Zarząd 

wyraża zgodę. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przychylił się do prośby p.o. Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o wydłużenie 

terminu na złożenie informacji o poziomie zobowiązań i należności według stanu  

na dzień 30.04.2022 r. 
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Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych poinformowała, że nie są jeszcze dołączone uchwały Rady 

Społecznej, ponieważ Rada miała odbyć się w dniu wczorajszym, ale nie zebrało się 

kworum, więc kolejne posiedzenie planowane jest na poniedziałek. Wtedy uchwały 

zostaną dołączone. 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że planują teraz Radę Społeczną  

z możliwością połączenia się zdalnie, czyli w trybie hybrydowym. Dodała, że dlatego 

nie ma też jeszcze opinii, co do sprawozdania.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze jakieś pytania do pani dyrektor z innej działalności SP ZOZ-u?  

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że szpital miał teraz ciężki okres, 

ponieważ bardzo późno biegły rewident dał rekomendacje, więc stąd nie mieli 

fizycznej możliwości przedłożyć pakietu sprawozdawczego plus bardzo dobrze,  

że mocno przeanalizowali rekomendacje, które biegły im przedłożył, ponieważ jedna 

im się nie potwierdziła i biegły zmienił stanowisko. Dodała, że gdyby przyjęli to,  

to byłoby to na niekorzyść szpitala. Zapewniła, że te opóźnienia nie wynikają z ich 

opieszałości.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu dopytał panią dyrektor, 

ponieważ mieli sprawozdanie Sanepidu i zarzucili szpitalowi jakieś niedobory  

w jedzeniu, że brakowało białka w daniach głównych i zapytał, jak ta sytuacja 

wygląda na dzień dzisiejszy? 

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu poinformowała, że aktualnie została podniesiona 

norma żywieniowa i jest nowy przetarg, i w ramach nowej umowy jest realizowane 

wyżywienie. Dodała, że sprawdzają je systematycznie, więc tutaj będzie na pewno 

większa kontrola i większy nadzór nad tym wyżywieniem. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, jak to jest  

z kontrolą Sanepidu, ponieważ wydawało mu się, że to Wojewódzka Stacja. 
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Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu przekazała, że jest już zmiana i od zeszłego roku 

wieluński ośrodek powiatowy przejął nadzór nad szpitalem. Ostatnia kontrola też była 

już przeprowadzana przez powiatową stację.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu przekazał, że takie 

normalne podmioty prowadzące działalność leczniczą, to były od zawsze 

kontrolowane przez Sanepid powiatowy. Dodał, że na pewno gabinety lekarskie  

i stomatologiczne. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że pierwsza zmiana była dlatego, że jednostki organizacyjne podlegają pod 

samorząd. Sanepid kiedyś też podlegał pod samorząd, a w tej chwili podlega pod 

wojewodę i przywrócili ten sam stan, który był kiedyś, tylko że jest inny szczebel 

zarządzania Sanepidem.  

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu dodatkowo przekazała, że trwa malowanie  

i wymiana podłóg na Oddziale Położniczo-Ginekologicznym. Powiedziała, że myśli, 

że zajmie im to miesiąc i ten obszar będzie zamknięty, bez zamknięcia oddziału 

nawet na jeden dzień.   

 

Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia konkursu 

na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 897/22 w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 897/22 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czy oni mogą 

wymienić członków Rady Społecznej, skoro im się nie chce pracować? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że chyba w każdej chwili. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński stwierdził, że skoro pan wójt 

zasłania się tym, że za późno się dowiedział i nie przyjeżdża, a on jedzie nawet na 

chwilę do Masłowic dzień po i tam pan wójt się pojawia, a na Radę Społeczną nie ma 

czasu przyjść, to trzeba go wymienić. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że z reguły jest tak, że jeżeli nie jest na dwóch, czy na 

trzech posiedzeniach i nie ma usprawiedliwienia, to wtedy można. Musieliby 

dokładnie sprawdzić na ilu go nie było i czy usprawiedliwił te nieobecności, czy nie. 

Dodała, że może się jednak bronić tym, że w regulaminie jest termin na 

przedstawienie materiałów. 

 

 

Pkt 20 

Zapoznanie z uchwałą Nr XLI/242/22 Rady Gminy Ostrówek z dnia 24.05.2022 r. 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Ostrówek na 2022 r. z zabezpieczonymi 

środkami na opracowanie dokumentacji technicznej na zadanie  

pn. Przebudowa drogi powiatowej Nr 4537E Nietuszyna-Wieluń na odcinku  

od miejscowości Skrzynno (od skrzyżowania z drogą gminną nr 117405E)  

do skrzyżowania z drogą krajową nr 45 w m. Ostrówek. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, 

że będzie taka sama odpowiedź, jak poprzednio. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, ile to będzie 

kosztowało? 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu przekazał,  

że 250 – 300 tys. zł. 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca Kierownika PZD W Wieluniu poinformował,  

że robił takie rozeznanie telefoniczne i orientacyjnie 250 – 300 tys. zł. Dodał,  

że rozmawiał z wójtem przed zarządem i na tym odcinku jest częściowa kanalizacja, 
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bo jest to około 3,5 km, a kilometr jest niedoprojektowany, chociaż podobno wójt 

projektuje. Nie wiadomo jeszcze co z środkami na tę część kanalizacyjną. Dodał,  

że jeżeli chodzi o kanalizację, to ona jest zlokalizowana w poboczu drogi i częściowo 

w chodniku przez centrum wsi Ostrówek, więc to też nie jest jeszcze wykonane.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że może trzeba 

napisać, że za mało dali.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zgodził się, że za mało  

i żeby skończyli kanalizację. 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca Kierownika PZD W Wieluniu zapytał,  

czy ma przygotować pismo z tym, że te środki są niewystarczające.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że można dodać, że ze względu na to, że koszty obecnych inwestycji wzrosły  

i powiat dokłada. Dodał, że powiat również dołożył na gminę Ostrówek 255 tys. zł. 

Powiedział, że robią drugą inwestycję na terenie gminy Ostrówek. Poinformował,  

że stanowisko jest takie, że na ten moment odmawiają ze względu na te rzeczy,  

o których tutaj wspominali. Zapytał, kto jest za takim rozwiązaniem? 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że gmina może 

sfinansować całość projektu. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, aby tak napisać, 

że w związku z brakiem funduszy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził,  

że z powodu braku funduszy proponuje się, aby gmina Ostrówek, jeżeli jest chętna, 

ma życzenie i posiada środki, to może udzielić pomocy powiatowi wieluńskiemu  

na projektowanie przedmiotowej drogi. Natomiast powiat ogłosi przetarg,  

a oni w całości mogą sfinansować. Zapytał, czy jest taka zgoda, aby był taki kształt 

odpowiedzi? Czyli, że powiat przeznaczył 255 tys. zł i wykonywał dodatkowe 

zadanie, gdzie nie miał przeznaczonych na ten cel środków w budżecie. Kwotę  

255 tys. zł na drogę w Okalewie. Następnie wspólnie z gminą będzie realizował 

zadanie Skrzynno-Gromadzice, na które nie ma zabezpieczonych środków   

w budżecie tegorocznym. Dodał, że jeżeli gmina Ostrówek podjęłaby się w całości 

wykonania projektu ze swoich funduszy, to będą mieli to na względzie przy realizacji 

inwestycji. Zapytał, kto jest za takim rozwiązaniem? 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu po zapoznaniu z uchwałą Nr XLI/242/22 Rady 

Gminy Ostrówek z dnia 24.05.2022 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Ostrówek 

na 2022 r. z zabezpieczonymi środkami na opracowanie dokumentacji technicznej na 

zadanie pn. Przebudowa drogi powiatowej Nr 4537E Nietuszyna-Wieluń na odcinku  

od miejscowości Skrzynno (od skrzyżowania z drogą gminną nr 117405E)  

do skrzyżowania z drogą krajową nr 45 w m. Ostrówek  jednogłośnie (przy 5 głosach 

„za”) podjął decyzję o wystosowaniu odpowiedzi informującej, że powiat wieluński 

przeznaczył dodatkowo 255 tys. zł na zadanie pn.: „Remont (odnowa) drogi 

powiatowej Nr 4537E od DK 45 - Okalew”, gdzie nie miał przeznaczonych na ten cel 

środków w budżecie, następnie wspólnie z gminą Ostrówek będzie realizował 

zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 4537E odc. Skrzynno-Gromadzice  

i w m. Gromadzice wraz z odwodnieniem”. Jeżeli gmina Ostrówek podjęłaby się 

wykonania całości projektu na ww. drogę z własnych funduszy, to powiat wieluński 

będzie to miał na względzie przy realizacji inwestycji zaznaczając, że powiat zajmie 

się sprawą ogłoszenia przetargu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 21 

Zaakceptowanie projektu pisma skierowanego do Wójta Gminy Biała  

o zabezpieczenie środków na zadanie pn. „Remont drogi powiatowej Nr 4502E 

odc. Wiktorów-Naramice”. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że członkowie Zarządu otrzymali kwotę dofinansowania i brakuje, aby wykonać  

tę drogę. Pismo zostało przygotowane i będą czekali na odpowiedź pana wójta. 

Zapytał, kto jest za takim projektem pisma? 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

projekt pisma skierowanego do Wójta Gminy Biała o zabezpieczenie środków na 

zadanie pn. „Remont drogi powiatowej Nr 4502E odc. Wiktorów-Naramice” 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że jeszcze mogą 

zapytać pana wójta, kiedy odtworzy tę drogę przy cmentarzu? 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca Kierownika PZD W Wieluniu powiedział,  

że połączy to w jednym piśmie.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że nie wie,  

czy w jednym, ale to trwa już bardzo długo i ludzie go atakują w Białej o tę drogę. 

Stwierdził, że jest to ich droga, a oni po tych dziurach jeżdżą tam już chyba z półtorej 

roku. 

 

Pkt 22 

Rozpatrzenie wniosku Sołtysa wsi Dąbrowa w sprawie wykonania przebudowy 

drogi powiatowej Nr 4508E w m. Dąbrowa ul. Wolności. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że w tym 

roku w budżecie powiatu wieluńskiego nie ma zabezpieczonych środków i na terenie 

gminy realizują inwestycje w Małyszynie i Turowie, bez partycypacji Miasta i Gminy 

Wieluń.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu dodał, że został jeszcze 

złożony projekt na Rudę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” tym, co powiedział. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o wystosowaniu odpowiedzi do Sołtysa wsi Dąbrowa w sprawie wykonania 

przebudowy drogi powiatowej Nr 4508E w m. Dąbrowa ul. Wolności informującej, że 

w budżecie powiatu wieluńskiego nie ma zabezpieczonych środków na ten cel, 

ponadto powiat wieluński na terenie gminy Wieluń realizuje zadania pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 4531E w m. Małyszyn” oraz pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

Nr 4507E Wieluń-Turów” bez partycypacji  Miasta i Gminy Wieluń (głosowało 

5 członków Zarządu). 

Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 23 

Zapoznanie z informacją Komisji ds. Bezpieczeństwa i Organizacji Ruchu 

Drogowego Starosty Wieluńskiego o możliwości usytuowania przejścia  

dla pieszych w pasie drogi powiatowej Nr 4510E na ul. Joanny Żubr w rejonie 

skrzyżowania z DK 45 ul. Śląska w Wieluniu - kontynuacja sprawy z CXXXVIII 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 25.04.2022 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

obecny przedstawiciel Komisji Bezpieczeństwa i udzielił głosu naczelnikowi Pankowi. 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca Kierownika PZD W Wieluniu powiedział,  

że pojawiła się nowa koncepcja, członek Zarządu podpowiedział im jeszcze jedno 

rozwiązanie, które chcieliby przeanalizować z policjantem w poniedziałek na Komisji, 

ponieważ może jednak to miejsce udałoby się tam znaleźć.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z informacją. 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Komisji  

ds. Bezpieczeństwa i Organizacji Ruchu Drogowego Starosty Wieluńskiego  

o możliwości usytuowania przejścia dla pieszych w pasie drogi powiatowej Nr 4510E 

na ul. Joanny Żubr w rejonie skrzyżowania z DK 45 ul. Śląska w Wieluniu - 

kontynuacja sprawy z CXXXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

25.04.2022 r.  

Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przeznaczenia  

do sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

Dąbrowa, gmina Wieluń – kontynuacja sprawy z CXXXIX posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 16.05.2022 r. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy to jest 

ten mały kawałek? 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami potwierdziła, że chodzi o 108 metrów, 

taki trójkąt przy mleczarni, który został wyceniony przez biegłą na 4 700 zł. Dodała, 

że koszty operatu to 450 zł. Zarząd może ustalić w tej uchwale cenę wywoławczą.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

aby zaproponować 6 000 zł. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zgodził się.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku z brakiem 

pytań zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 898/22 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, położonej w obrębie Dąbrowa, gmina Wieluń (głosowało 

5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 898/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów  

w obszarze Starego Miasta w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że to jest 

centrum miasta. 

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

potwierdziła.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, o co tutaj chodzi? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że 

chodzi m. in. o zmianę… 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu stwierdził, że jest tam 

kolegium, stary foto-optyk, czyli tam będzie mieszkaniówka? Czy to jakiś blok? 

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

odpowiedziała, że będzie tam mieszkaniówka, ale nie ma tam żadnych 

wielorodzinnych. Przekazała, że dopuszczalne będzie tam jeszcze przeznaczenie na 

usługi. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, co będzie po 

szkole? 

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

poinformowała, że głównie chodzi o to, że są tam prowadzone usługi. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zauważył, że pan 

radny pyta o budynek, na który została wydana odmowna decyzja, że niezgodnie 

z planem przestrzennego zagospodarowania. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu wskazał, o który 

budynek mu chodzi i zapytał, czy to jest mieszkalny? 

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

odpowiedziała, że tak. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy to jest 

stodoła? 

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

odpowiedziała, że tak, przy placu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zapytał, co będzie 

robione na Farze?  

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

odpowiedziała, że na Farze jest projekt wprowadzenia usług, ponieważ wcześniej 

tego nie było. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zdziwił się, że na Farze 

będą usługi. 

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

odpowiedziała, że nie na Farze, ale w tym fragmencie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu powiedział, że rozumie, 

że ten kościół poewangelicki, jako do muzeum, to musi być jako usługowy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził. 
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Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

przekazała, że jeżeli chodzi o szkołę muzyczną, to wcześniej przeznaczenie było  

na teren usług, usług turystyki i dopuszczalne przeznaczenie – parkingi. Natomiast  

w projekcie jest zabudowa usługowa, jako podstawowe przeznaczenie terenu,  

czyli rezygnuje się tutaj z turystyki. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, co oznacza 3U? 

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

odpowiedziała, że wcześniej było to przeznaczenie, jako tylko usługi, a teraz 

zabudowa usługowa, jako podstawowe przeznaczenie terenu oraz lokale mieszkalne 

wybudowane w budynku usługowym. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czy nie podwyższyli 

tam zabudowy? 

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

odpowiedziała, że sprawdzi to.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zauważył, żeby to nie był 

jakiś wieżowiec.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że w centrum miasta chyba nie zrobią wieżowca.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zauważył, że ich decyzja 

i tak nie jest wiążąca.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że mogą 

zaopiniować negatywnie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu stwierdził, że wszystkie 

wydziały dały pozytywną opinię, bez uwag.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że mogą 

tego nie rozpatrywać i jak minie 21 dni, to będzie bez odpowiedzi. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu poprosił, żeby sprawdzić  

tę wysokość, aby nie było, że będą jakieś maszty. Stwierdził, że jeżeli jest usługa,  

to może powstać jakaś wieża na dachu, jeżeli podniosą metry. 

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

przytaknęła i sprawdzi to. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

w sprawie podjęcia uchwały. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 2 głosach „za”, 1 głosie „przeciwnym”, 

2 głosach „wstrzymujących się” podjął uchwałę Nr 899/22 w sprawie uzgodnienia 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych 

terenów w obszarze Starego Miasta w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 899/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 26 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 

Wieluńskiego za rok 2021 - temat sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu przedstawił krótko 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

w sprawie podjęcia uchwały. 

 

 

     Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 900/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Powiatu Wieluńskiego za rok 2021 - temat sesyjny (głosowało 

5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 900/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 27 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Ostrówek na realizację zadania pn.: „Remont 
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(odnowa) drogi powiatowej nr 4537E od DK 45-Okalew” realizowanego 

w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu przedstawił krótko 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

w sprawie podjęcia uchwały. 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 901/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrówek  

na realizację zadania pn.: „Remont (odnowa) drogi powiatowej nr 4537E  

od DK 45-Okalew” realizowanego w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 901/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 28 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu przedstawił krótko 

przedmiotowy projekt uchwały wraz z projektem uchwały z punktu 29. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

w sprawie podjęcia uchwały. 
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 902/22 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 902/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że trzeba 

jeszcze wprowadzić zmianę na Zarządzie w dniu sesji, ponieważ przyszło dzisiaj 

potwierdzenie promesy. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział,  

że nie wprowadzają tego.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że myślał,  

że wprowadzą to na sesję w lipcu. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że zrobi się 

jakąś nadzwyczajną zdalną sesję.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że czuje, że część 

inwestycji się zmieni i trzeba to dokładnie przemyśleć, czy część robią w tym roku,   

a część w następnym. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się. 

 

 

 

 

Pkt 29 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

w sprawie podjęcia uchwały. 
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   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 903/22 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała Nr 903/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 30 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie emisji obligacji oraz określenia 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zapytał, ile będzie 

wynosiła prowizja, 1/10 czy 3/10? 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że nie wie  

i że jest w trakcie opracowywania ogłoszenia i zaproszenia do składania ofert dla 

potencjalnych oferentów. Przekazał, że to będzie konkurs, wyślą do jakichś 

konkretnych banków, które będą w stanie im zaoferować tę usługę i ma nadzieję, że 

ktoś się znajdzie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy dla pana 

skarbnika są jasne zasady nabywania i zbywania? 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że dla niego  

są jasne i krótko omówił przedmiotowy projekt uchwały. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy jest 6 serii. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu potwierdził. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy trzeba 

wykupić całą serię. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że tak zrobił  

te serie, aby były one wygodne i zgodne z wieloletnia prognozą finansową. 

Poinformował, że w WPF-ie mają 900 tys. zł, 900 tys. zł, 900 tys. zł i tak te serie  

są skonstruowane, aby były zgodne z WPF-em.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy żaden 

bank ich nie wykupi? 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że jest zapis, że nie 

są zabezpieczone i to jest taka sprawa, że ta firma, czy bank patrzą na opłacalność 

danej jednostki, więc jemu się wydaje, że jednostki samorządu są wypłacalne. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję  

i udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy jest  

to niezbędne oraz, co w sytuacji, jeżeli nie znajdzie się żaden bank, czy firma? 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że jeżeli  

nie znajdzie się żadna firma, to wtedy będą powtarzać. Stwierdził, że może się  

tak zdarzyć, ale jemu się wydaje, że będą firmy, które będą w stanie się zgłosić,  

a jeżeli nie, to powtórzą procedurę. Dodał, że zawsze mogą uchwałą Rady Powiatu 

zamienić obligacje na kredyt. Przekazał, że on musi mieć przygotowane wszystkie 

rzeczy pod to, żeby były. Dodał, że jest na ukończeniu stworzenia tzw. specyfikacji  

i jest taki zapis, że dopuszcza się możliwość wykupu przez powiat wieluński obligacji 

dowolnej serii przed terminem wykupu, w celu ich umorzenia lub rezygnacji z części 

emisji bez ponoszenia przez powiat wieluński dodatkowych kosztów i opłat. 

Powiedział, że jeżeli chodzi o ten zapis, to boi się, że jakiś bank może nie przystąpić, 

bo np. skalkuluje sobie na 5 mln zł tą całą prowizję, a powiat wyemituje tylko  

np. połowę, czy jedną serię. Ten zapis na to pozwala.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

w sprawie podjęcia uchwały. 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 904/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 904/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

naczelnik Dobkowskiej, aby udzieliła wyjaśnień dotyczących planu 

zagospodarowania przestrzennego. 
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Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

poinformowała, że projektowana wysokość jest do 12 m z tolerancją 5%. Dodała,  

że w jednym miejscu, w części tam, gdzie jest pralnia chemiczna, wzdłuż  

ul. Narutowicza, jest zapis, że dopuszcza się zabudowę do wysokości kina,  

aby nie przekroczyć tej wysokości. Powiedziała, że ogólnie jest zapis, że 15 metrów, 

ale jest też zapis, że wzdłuż ul. Narutowicza dopuszcza się do wysokości budynku 

kina. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy po drugiej 

stronie może być wyżej?  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zauważył, że z drugiej strony 

jest wyżej.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zapytał, czyli tu 12 m, 

a tam 15 m? 

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

przytaknęła. 

 

 

Pkt 31 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu przedstawił krótko 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

w sprawie podjęcia uchwały. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 905/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 905/22 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 32 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 906/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2022-2033 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 906/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

     Pkt 33 

Sprawy bieżące. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że w „Sprawach bieżących” jest pismo z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego odnośnie udzielenia dotacji Parafii Katolickiej pw. Świętego Rocha  

w Naramicach. Dotacja jest w wysokości 41 tys. zł oraz pismo z Łódzkiego Urzędu 

Wojewódzkiego z Wydziału Nadzoru Prawnego i Kontroli.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy powiat ma 

program opieki nad zabytkami. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

mimo, że programu nie mają. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu dodał, że z tego,  

co wie, to jedynie powiatowa biblioteka prowadzi taką ewidencję, ponieważ w swoim 

sprawozdaniu z działalności ma takie zestawienie i punkt, więc na pewno powiatowa 

biblioteka daje wykaz tych subwencji dla kościołów. Wie, że taka ewidencja jest,  

ale programu nie mają, więc zastanawia go, po co w ogóle przysłano to pismo. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że będą chcieli opracować ten program, ponieważ jest taki obowiązek. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu dodała, że nie jest traktowany, jako 

akt prawa miejscowego i nie musi być publikowany.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu powiedział, że nie jest 

aktem prawa miejscowego, ale musi być opublikowany, ponieważ wynika to z innych 

przepisów.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby jeszcze zabrać głos w tym punkcie?  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy będą  

go opracowywać, czy któryś wydział ma to zadanie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

radnego o pomoc. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem Ministerstwa Kultury  

i Dziedzictwa Narodowego Departament Ochrony Zabytków z dnia 6.06.2022 r. znak: 

DOZ-WD.6530.347.2022 informującym, że Minister Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego w ramach budżetu na 2022 r. udzielił Parafii Katolickiej pw. św. Rocha 

w Naramicach dotację w wysokości 41 000,00 zł, przeznaczoną na pokrycie kosztów 

zadania pn. Naramice, kościół pw. Wszystkich Świętych (XVI w.): remont konstrukcji 

drewnianej ścian kościoła, które stanowi załącznik do protokołu.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem Łódzkiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Łodzi Wydział Prawny, Nadzoru i Kontroli z dnia 8.06.2022 r. znak: 

PNIK-I.4131.458.2022 informującym, że programy opieki nad zabytkami nie są 

aktami prawa miejscowego, które stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 34 

Wolne wnioski. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby jeszcze zabrać głos w tym punkcie. Nikt się nie zgłosił. 
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Pkt 35 

Zamknięcie CXLI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CXLI posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 

Paulina Bednik 

Inspektor 

 


